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1  «Επικίνδυνες οι νέες οδηγίες του ΕΟΔΥ για τους
θετικούς εργαζόμενους στα ΔΝ»

Πηγή: ΠΡΩΙΝΑ ΝΕΑ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 2 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-12-2020

Επιφάνεια: 252.49 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τους κινδύνους εκθέτει η ΠΟΕΔΗΝ με επιστολή της στον υπ. Υγείας

«Επικίνδυνεε οι νέεε οδηγίεε του ΕΟΔΥ 
για tous θετικό us εργαζόμενοί στα ΔΝ»

Επικίνδυνεε είναι οι νέεε οδηγίεε του ΕΟΔΥ για τον περιορισμό τηε 
καραντίναε των θετικών εργαζόμενων στα δημόσια νοσοκομεία που 
νοσούν ή εκτέθηκαν στον ιό, υποστηρίζει η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ).

Η ΠΟΕΔΗΝ, με επιστολή τηε npos τον υπουργό Υγείαε κ. Β. Κικίλια 
και τον υφυπουργό Υγείαε κ. Β. Κοντοζαμάνη, υποστηρίζει εκτόε 
άλλων, ότι οι συνάδελφοι τηε επιστρέφουν στην εργασία ενώ είναι 
θετικοί στον ιό, ενώ δεν τίθονται σε 7ήμερη καραντίνα όσοι έρχονται 
σε επαφή με θετικά κρούσματα.

Παράλληλα, τονίζει ότι δεν είναι δυνατόν να δεχθεί να κινδυνεύει 
η ζωή των συναδέλφων τηε, προκειμένου να καλύπτονται οι ελλεί- 
ψειε προσωπικού.

«Με βάση τιε τελευταίεε οδηγίεε του ΕΟΔΥ οι υγειονομικοί που 
νοοούν μπορούν να επιστρέφουν στην εργασία τουε τουλάχιστον 
τρία 24ωρα μετά από πλήρη ύφεση του πυρετού, χωρίε λήψη αντι
πυρετικών και βελτίωση των συμπτωμάτων από το αναπνευστικό σύ
στημα και 10 ημέρεε απομόνωσηε από την έναρξη των 
συμπτωμάτων όταν πρόκειται για ήπια νόσο και όταν πρόκειται για 
σοβαρή νόσο η απομόνωση αυξάνεται για 14-20 ημέρεε.

Δεν απαιτούνται σε αυτέε τιε περιπτώσειε νοσούντων συναδέλφων 
υποχρεωτικά 2 διαδοχικέε αρνητικέε δοκιμασίεε μοριακήε ανίχνευ- 
σηε του ιού σε εκκρίσειε του αναπνευστικού με διαφορά λήψηε δείγ- 
ματοε 24 ωρών.

Μέχρι τώρα οι νοσούντεε συνάδελφοι για να επιστρέφουν στην 
εργασία τουε απαιτούνταν αρνητικοποίηση του test σε δύο διαδοχι
κέε δοκιμασίεε μοριακήε ανίχνευσηε.

Με δεδομένο ότι έχουμε εκατοντάδεε συναδέλφουε που νοσούν,

5 έχασαν τη ζωή τουε, αρκετοί διασωληνώθηκαν ή είναι ακόμα δια- 
σωληνωμένοι στιε ΜΕΘ, η πρακτική αυτή μαε καθιστά ιδιαίτερα ανή- 
συχουε μην τυχόν μεγαλώσει η νοσοκομειακή διασποράτου ιού.

Οι Διοικήσειε των Νοσοκομείων εφαρμόζουν πια την συγκεκρι
μένη οδηγία. Επιστρέφουν συνάδελφοι στην εργασία ενώ είναι θε
τικοί στον ιό. Ταυτόχρονα δεν τίθονται σε 7ήμερη καραντίνα οι 
συνάδελφοι που έρχονται σε επαφή με θετικά κρούσματα. Γίνονται 
τεστ και συνεχίζουν να εργάζονται. Γνωρίζουμε όμωε ότι τιε πρώτεε 
ημέρεε από την έκθεση τον ιό δεν δείχνει το τεστ. Δεν μπορούμε να 
δεχθούμε να κινδυνεύει η ζωή των συναδέλφων για να καλύπτουν 
τιε ελλείψειε προσωπικού, δουλεύονταε παρότι είναι θετικοί στον ιό 
ή ήρθαν σε επαφή με θετικά κρούσματα», αναφέρεται στην επιστολή 
τηε ΠΟΕΔΗΝ.
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1  Πρέβεζα: Ας πάψουν να σπέρνουν τον πανικό
Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ

ΚΥΚΛΑΔΩΝ
Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-12-2020

Επιφάνεια: 465.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

"ΤΟΠΙΚΗ ΦΩΝΗ" ΠΡΕΒΕΖΑΣ

Πρέβεζα: Ας πάψουν 
να σπέρνουν τον πανικό

Γ
Ια νοσηλεία κρουσμάτων κορω- 
νοϊού χωρίε προετοιμασία δια- 
μόρφωσηε ασφαλούε χώρου και 
για ενδεχόμενο κίνδυνο διασποράε του 

ιού στο Νοσοκομείο Πρέβεζαε γίνεται 
λόγοε σε έγγραφο τηε ΠΟΕΔΗΝ προε 
τον Υπουργό Υγείαε.

Μετά τα ερωτηματικά που προκάλεσε 
το συγκεκριμένο έγγραφο, η Τοπική 
Φωνή προχώρησε σε έρευνα στο Νοσο
κομείο Πρέβεζαε προκειμένου να διαπι
στώσουμε εάν όντωε έχει προετοιμάσει 
χώρουε νοσηλείαε κρουσμάτων, ώστε 
και η τοπική κοινωνία να μάθει τελικά 
τι συμβαίνει.

Σύμφωνα με την έρευνα, έναε 
ολόκληροε όροφοε του Νοσοκομείου 
Πρέβεζαε είναι αποκλειστικά για κρού
σματα Κορωνοϊού όπου πλπρούνται 
όλα τα υγειονομικά μέτρα, κάτι που είχε 
σχεδιαστεί μάλιστα από την Επιτροπή 
Λοιμώξεων.

Η διαμόρφωση του χώρου δεν έγινε 
τώρα, αλλά ξεκίνησε και λειτούργησε 
από την πρώτη καραντίνα, τον περα
σμένο Μάρτιο. Το ίδιο συμβαίνει και 
τώρα, στο δεύτερο κύμα τηε πανδημίαε.

Άλλωστε οι εντολέε από το Υπουργείο 
Υγείαε για τον τρόπο που θα λειτουρ
γούν τα Νοσοκομεία την περίοδο τηε 
πανδημίαε, είναι σαφείε.

Να σημειώσουμε ότι μετά τα κρού
σματα στα γηροκομεία των Ιωαννίνων, 
ζητήθηκε από όλα τα Νοσοκομεία τηε

Ηπείρου να νοσηλεύσουν περιστατικά, 

όπωε και έγινε χωρίε προβλήματα με 

τέσσεριε ασθενείε στο Νοσοκομείο 
Πρέβεζαε.

Αυτή τη στιγμή, σύμφωνα με πλπρο- 

φορίεε, δεν νοσηλεύονται ασθενείε με 
κορωνοϊό στο Νοσοκομείο Πρέβεζαε, διότι 
η περιοχή μαε παρουσιάζει καλή εικόνα.

Όπωε ενημερωθήκαμε, οι αναισθησι- 
ολόγοι στο Νοσοκομείο Πρέβεζαε είναι 
τρειε (έναε με μπλοκάκι), δύο νεφρολό- 

γοι, ενώ δεν υπάρχει πνευμονολόγοε.
Τελικά δεν μπορεί να νοσηλεύσει 

το Νοσοκομείο Πρέβεζαε περιστατικά 
κορωνοϊού; Διότι εάν δεν μπορεί, τότε 
δεν είναι Νοσοκομείο!

Να επισημάνουμε ότι το Νοσοκομείο 
Πρέβεζαε, δεν έχει ρόλο να νοσηλεύει 
βαριά περιστατικά κορωνοϊού, αλλά 
πρέπει οι γιατροί να διαβλέπουν πότε 

κάποιοε ασθενήε θα χρειαστεί διασω
λήνωση και έτσι να διακομιστεί.

Σε περίπτωση για παράδειγμα που η 

κατάστασή κάποιου ασθενούε επιβα
ρυνθεί, τότε διασωληνώνεται και δι
ακομίζεται στο Νοσοκομείο αναφοράε 
των Ιωαννίνων.

Βάσει των παραπάνω, το Νοσοκομείο 
Πρέβεζαε και οι ικανοί γιατροί του, αντα-

ποκρίθηκαν και συνεχίζουν να ανταπο

κρίνομαι στιε προκλήσειετηε πανδημίαε 

του κορωνοϊού και μπορούμε να πούμε 

ότι πρόσφατη παραλαβή δύο αναπνευ

στήρων και ενόε φορητού ακτινολο

γικού από το Νοσοκομείο Πρέβεζαε, 

που ήταν προσφορά τηε Περιφέρειαε 

Ηπείρου, βοηθούν ακόμη περισσότερο 

στην επίτευξη του στόχου, δηλαδή τηε 

αναβάθμισηε υπηρεσιών υγείαε.

Αυτά για σωστή ενημέρωση των πο

λιτών, για να μην κυκλοφορούν ανακρι- 

βείε πληροφορίεε, για τόσο ευαίσθητα 

θέματα, εν μέσω μάλιστα πανδημίαε 

του κορωνοϊού που έχει τρομοκρατήσει 

τουε πολίτεε.

Αε μπν συμβάλλουν στην επιδείνωση 

αυτήε τηε κατάστασηε κάποιοι με τιε 

«έγκυρεε»(!) πληροφορίεε τουε.
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1  Μήνυση κατά της κυβέρνησης μελετούν οι
νοσοκομειακοί

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 167.45 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μήνυση 
κατά της 
κυβέρνησης 
μελετούν οι 
νοσοκομειακοί
Ομόφωνη η απόφαση της 
Ομοσπονδίας 
για διερεύνηση 
του ενδεχόμενου 
μηνυτήριας αναφοράς
σελίδα 5

Μήνυση ΟΕΝΓΕ κατά κυβέρνησης

Τ
ο γαλάζιο αφήγημα της ενίσχυσης ίου ΕΣΥ ενταφιάζει η ομόφωνη 
απόφαση της ΟΕΝΓΕ να «διερευνήσει το ενδεχόμενο υποβολής μη
νυτήριας αναφοράς εναντίον κάθε πιθανά υπεύθυνου κυβερνητικού 
αρμόδιου» για τη «σημερινή τραγική κατάσταση με χιλιάδες θανάτους 
και άθλιες συνθήκες νοσηλείας για τους ασθενείς λόγω των τραγικών ελλείψε
ων σε προσωπικό και υποδομές».

Στην ανακοίνωσή της η Ομοσπονδία τονίζει πως τόσο η ίδια «όσο και οι ενώσεις 
νοσοκομειακών γιατρών είχαν από την περίοδο του πρώτου κύματος απευθύνει 
προειδοποιήσεις σχετικά με τη δραματικότητα της κατάστασης ιδιαίτερα στα νοσο
κομεία της βόρειας και κεντρικής Ελλάδας και είχαν επανελθεί στην, επειγόντων μέ
τρων, ενίσχυση της δημόσιας περίθαλψης».

Τονίζει ωστόσο ότι «δυστυχώς τίποτα από τα παραπάνω δεν εισακούστηκε» 
εγκαλώντας την κυβέρνηση διότι «με δική της ευθύνη διέκοψε πλήρως την επι
κοινωνία με τους νοσοκομειακούς γιατρούς».
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1  Καρφί Ζέρβα κατά Μητσοτάκη: Δεν πήραν τα μέτρα
που ζητήσαμε

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 1491.16 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πανδημία

Τραγωδία 
χωρίς τέλος.
Οι ΜΕΘ γεμάτες 
100 θάνατοι
Παρατείνεται το lockdown 
μέχρι τις 14 Δεκεμβρίου. 
Μην ανοίξετε, η έκκληση 
των γιατρών από τη 
Θεσσαλονίκη
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1  Καρφί Ζέρβα κατά Μητσοτάκη: Δεν πήραν τα μέτρα που ζητήσαμε
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-12-2020

C
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Γεμάτες ΜΕΘ, 
100 νεκροί

1.882
Νέα κρούσματα (428 στη 
Θεσσαλονίκη, 334 στην 
Αττική, 121 στη Λάρισα, 
110 στην Πιερία). Ο 
συνολικός αριθμός των 
κρουσμάτων είναι 111.537

οι διασωληνωμένοι 
ασθενείς

100
θάνατοι χθες, που 
ανεβάζουν στους 2.706

Καρφί Ζέρβα κατά Μητσοτάκη: 
Δεν πήραν τα μέτρα που ζητήσαμε
Οι υγειονομικοί ιης Θεσσαλονίκης κρούουν τον κώδωνα: Μην ανοίξετε, θα αποβεί μοιραίο. Αντίθετος ακόμη και στη συζήτηση 
που γίνεται περί σταδιακής άρσης του δεύτερου lockdown εμφανίζεται ο διευθυντής ΜΕΘ του νοσοκομείου Παπανικολάου

Της
ΜΑΡΟΥΛΑΣ ΠΛΗΚΑ

Θ
εσσαλονίκη: Οποιαδή- 
ποιε απόφαση άρσης 
των περιοριστικών μέ
τρων του δεύτερου 
lockdown θα αποβεί μοιραία για τη 
Θεσσαλονίκη, προειδοποιούν νο

σοκομειακοί γιατροί και καθηγη
τές του ΑΠΘ, ενώ, την ίδια ώρα, ο 
δήμαρχος Θεσσαλονίκης, μετά το 
άδειασμα Μητσοτάκη στους τοπι
κούς άρχοντες, στους οποίους 
επέρριψε ουσιαστικά τις ευθύνες 
για την καθυστέρηση λήψης μέ
τρων, τώρα αφήνει αιχμές για τον 
τρόπο που διαχειρίζεται την υγειο
νομική κρίση η κυβέρνηση και κα
ταγγέλλει την ανυπαρξία επικοι
νωνίας και ενημέρωσης της Τοπι
κής Αυτοδιοίκησης.

Ο Κωσταντίνος Ζέρβας, μιλώ

ντας χθες στο Action 24, επέστρε
ψε εκ νέου τις ευθύνες στον πρω
θυπουργό, επαναλαμβάνοντας 
ότι στη σύσκεψη της 22ας Οκτω
βρίου (υπό τον Χαρδαλιά) τόσο ο 
ίδιος όσο και όλοι οι αυτοδιοικη- 
τικοί πρότειναν τη λήψη αυστηρό
τερων μέτρων ενόψει του τριημέ
ρου της 28ης Οκτωβρίου, κάτι 
που δεν έγινε.

Έλλειμμα ενημέρωσης - 
συντονισμού

«Εμείς είχαμε εισηγηθεί, όλοι οι 
αυτοδιοικητικοί, όπως και ο πρύ
τανης, αυστηρότερα μέτρα. Μεγα
λύτερους περιορισμούς στις μετα
κινήσεις κ.τ.λ. Το θέμα όμως δεν εί
ναι μόνο τι εισηγούνται οι αυτοδι- 
οικητικοί, που δεν είναι στο χέρι 
τους να εισηγούνται τέτοια πράγ
ματα, αλλά και τι πληροφορία 
έχουμε, κάτι το οποίο ακόμη και

σήμερα δεν υπάρχει», είπε, ρίχνο
ντας βολές για το έλλειμα ενημέ
ρωσης που υπάρχει μέχρι σήμερα 
και ζήτησε να καλυφθεί, ώστε να 
υπάρχει εικόνα για την κατανομή 
των κρουσμάτων ανά δήμο, ενώ 
ζήτησε να οριστεί και εντεταλμένος 
σύμβουλος Πολιτικής Προστα
σίας στη Θεσσαλονίκη, για να συ
ντονίζει όλες τις εμπλεκόμενες 
υπηρεσίες στη μάχη κατά της παν
δημίας. «Το ζήτησα και εγγράφως 
εδώ και καιρό και όχι μόνο εγώ. Το 
ζήτησα και από τον ίδιο τον πρω
θυπουργό» τόνισε και άφησε ξεκά
θαρα να εννοηθεί ότι η επικοινω
νία με το υφυπουργείο Πολιτικής 
Προστασίας είναι προβληματική.

Επανέλαβε την άποψη ότι τα 
σχολεία στη Θεσσαλονίκη δεν πρέ
πει να ανοίξουν πριν τον Ιανουά
ριο και τόνισε ότι όποιο άνοιγμα 
της αγοράς πρέπει να γίνει με πολύ

προσεκτικό τρόπο, ενώ απέδωσε 
στο «πιο ‘φιλελεύθερο’ lockdown» 
το γεγονός ότι δεν πέφτει γρήγορα 
ο αριθμός των νέων κρουσμάτων.

Προειδοποιήσεις ΑΠΘ
Μια σοβαρή «προειδοποιητική 

βολή» έριξε χθες ο καθηγητής του 
ΑΠΘ Δ. Σαρηγιάννης, καθώς, 
σύμφωνα με τις προβλέψεις της 
ομάδας του, η Θεσσαλονίκη θα 
συνεχίσει να καταγράφει το Ά των 
κρουσμάτων της χώρας έως και τα 
τέλη Δεκεμβρίου. Σύμφωνα με το 
μοντέλο που εφαρμόζει η ομάδα 
του, την Πρωτοχρονιά του ‘21η 
Θεσσαλονίκη προβλέπεται να με
τρά τον διόλου ευκαταφρόνητο 
αριθμό των 200 κρουσμάτων ημε- 
ρησίως, από τα συνολικά 700 - 
800 που προβλέπονται σε πανελ
λαδικό επίπεδο!

Αυτές οι «επιδόσεις» θα επιτευ

χθούν μόνο εάν τα σχολεία δεν πα
ραμείνουν κλειστά έως τότε, το λια
νεμπόριο λειτουργήσει σταδιακά 
και με μέτρα από τις 21 Δεκεμβρί
ου και μετά, ενώ η εστίαση παρα- 
μείνει κλειστή εκτός από τα εστια
τόρια, που θα λειτουργούν απο
κλειστικά με καθήμενους και αι
σθητά χαμηλότερη πληρότητα από 
αυτήν που έχουν κανονικά, κάπου 
μεταξύ 30% - 50%.

Χωρίς ΜΕΘ to Παπανικολάου
Αντίθετος ακόμη και στη συζή

τηση που γίνεται περί σταδιακής 
άρσης του δεύτερου lockdown εμ
φανίζεται ο διευθυντής ΜΕΘ του 
νοσοκομείου Παπανικολάου κ. 
Καπράβελος. Η χθεσινή εφημερία 
στο νοσοκομείο που υπηρετεί ξεκί
νησε χωρίς να υπάρχει διαθέσιμη 
κλίνη ΜΕΘ, «κάτι που είναι αδια
νόητο», όπως είπε.
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1  Καρφί Ζέρβα κατά Μητσοτάκη: Δεν πήραν τα μέτρα που ζητήσαμε
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-12-2020

«Σ’ αυτό το σύστημα Υγείας είναι 
αδύνατον να βασιστεί η πολιτεία για 
να προχωρήσει σε άνοιγμα» τόνισε, 
ενώ απέδωσε την μη πτώση του 
αριθμού των κρουσμάτων στη Θεσ
σαλονίκη στο ότι ο ιός βρίσκεται πλέ
ον μέσα στην οικογένεια. «Σχεδόν 
κανένα ‘ορφανό’ κρούσμα δεν φτά
νει πια στα νοσοκομεία», σχολίασε. 
«Συνεπώς δύο είναι τα ζητήματα, 
είτε οι πολίτες δεν εφαρμόζουν τα 
αυτοπεριοριστικά μέτρα είτε τα μέ
τρα της πολιτείας είναι ανεπαρκή και 
δεν φτάνουν» πρόσθεσε. «Δεν μπο
ρούμε να μιλάμε για κανένα άνοιγμα 
σε καμία περιοχή, είτε είναι στο κόκ
κινο, είτε στο πορτοκαλί, είτε στο 
πράσινο». Για τον ίδιο, εάν θέλουμε 
να ανοίξουν κάποιοι τομείς, αυτό 
πρέπει να γίνει με ανίχνευση του ιού, 
που σημαίνει πολλά τεστ, περιορισμό 
νοσούντων και στοχευμένη καραντί
να σε όλη την Ελλάδα.

Γονάτισαν 
τα νοσοκομεία 
της βόρειας Ελλάδας
Από ελάχιστες έως μηδενικές οι διαθέσιμες κλίνες 
ΜΕΘ, το ισοζύγιο εισαγωγών/εξιτηρίων 
στις κλινικές Covid γέρνει υπέρ των εισαγωγών, 
ενώ το 80% των θανάτων από κορωνοιό 
καταγράφεται στη βόρεια Ελλάδα

Θ
εσσαλονίκη. Δεν έχει τέ
λος ο εφιάλτης που βιώ- 
νουν οι εργαζόμενοι στα 
νοσοκομεία της βόρειας 
Ελλάδας. Οι διαθέσιμες κλίνες στις 
ΜΕΘ συνεχίζουν να είναι από μη

δενικές μέχρι ελάχιστες, το ισοζύγιο 
εισαγωγών / εξιτηρίων στις κλινικές 
Covid συνεχίζει να γέρνει υπέρ των 
εισαγωγών, ενώ εκατοντάδες εργα
ζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία νο
σούν και οι ίδιοι.

Σύμφωνα με πληροφορίες οι 
ασθενείς ξεπερνούν τους 2.300, οι 
διασωληνωμένοι σε ΜΕΘ, ΜΑΘ 
και λοιπές πρόχειρες ΜΕΘ σε χει
ρουργεία και χώρους ανάνηψης 
φθάνουν τους 320, εκ των οποίων οι 
220 νοσηλεύονται σε νοσοκομεία 
της Θεσσαλονίκης, της Χαλκιδικής, 
της Καβάλας και της Κατερίνης.

Δεν είναι τυχαίο το ότι στα νοσο
κομεία της βόρειας Ελλάδας κατα
γράφεται και το 80% των θανάτων 
ασθενών με Covid-19. Δυστυχώς τα 
θλιβερά αυτά νούμερα, σύμφωνα με 
τις εκτιμήσεις γιατρών και ειδικών, 
αναμένεται να επιδεινωθούν το ερχό
μενο δεκαπενθήμερο, ενώ η μόνη εν
θαρρυντική ένδειξη είναι μια σχετική 
πτώση στις νέες εισαγωγές ασθενών.

«Γίνεται επιλογή 
ασθενών στις ΜΕΘ»

«Δεν ξέρω τι λένε τα λύματα, αλλά 
τα νοσοκομεία της κεντρικής Μακε
δονίας, της Θεσσαλονίκης έχουν γο
νατίσει» δήλωσε χθες ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκος έξω

από το Ιπποκράτειο Νοσοκομείο 
Θεσσαλονίκης. Παρά τις διαψεύσεις 
περί του αντιθέτου, ο ίδιος κατήγγει
λε ότι «γίνεται επιλογή ασθενών στις 
ΜΕΘ, αλλά το κριτήριο είναι ηλικια- 
κό. Γι’ αυτό βλέπουμε στις ΜΕΘ ότι 
έχει πέσει ο μέσος όρος ηλικίας».

«Δεν υπάρχουν ΜΕΘ και είναι ανα
γκασμένοι οι γιατροί να επιλέγουν 
ποιος θα μπει και ποιος θα μείνει 
εκτός» πρόσθεσε, για να καταλήξει λέ
γοντας ότι: «Δίνουμε τη μάχη στα τε
λευταία αυτοσχέδια χαρακώματα, δη
λαδή στις πρόχειρες ΜΕΘ. Στο Ιππο- 
κράτειο ξεκινήσαμε με 10 κλίνες ΜΕΘ 
και τώρα έχουμε κάνει ΜΕΘ τα πάντα: 
χειρουργικές αίθουσες, ανάνηψης, 
καρδιοχειρουργικές μονάδες, έχουμε 
κάνει ΜΕΘ ακόμα και θαλάμους σε 
νοσοκομεία με έναν αναπνευστήρα. 
Κι όμως όλα έχουν γεμίσει»...

Κρούσματα σε βρεφοκομείο 
και φυλακές

Και ενώ τα νοσοκομεία έχουν «γο
νατίσει», ο SARS-Cov-2 βρίσκεται 
παντού... Χθες έγινε γνωστό ότι του
λάχιστον 10 κρούσματα έχουν επι
βεβαιωθεί στο δημοτικό βρεφοκο
μείο «Άγιος Στυλιανός» της Θεσσα
λονίκης. Στις φυλακές της Λάρισας 
τουλάχιστον 52 τρόφιμοι βρέθηκαν 
θετικοί στον κορωνοϊό, αλλά, όπως 
καταγγέλθηκε, δεν έγιναν ακόμη 
τεστ στους υπαλλήλους του σωφρο
νιστικού ιδρύματος. Χθες και μέσα 
σε λίγες ημέρες έχασε τη ζωή του και 
τρίτος αστυνομικός, που υπηρετού
σε στην Πιερία.
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1  Στα κάγκελα οι υγειονομικοί του «Αττικόν»
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-12-2020

Επιφάνεια: 77.51 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στα κάγκελα 
οι υγειονομικοί 
ίου «Αττικόν»
Εδώ και χώρα ένταξη όλων σια Βα
ρέα και Ανθυγιεινά και επέκταση 
του ανθυγιεινού επιδόματος στους 
εργαζομένους διεκδικεί το σωμα
τείο των εργαζομένων του «Αττι
κού» νοσοκομείου. Επίσης, ζητά να 
δοθούν ο 13ος και 14ος μισθός σε 
όλους τους υγειονομικούς, αλλά και 
να μονιμοποιηθούν όλοι οι συμβασι- 
ούχοι. Το ΔΣ του σωματείου εργα
ζομένων του «Αττικού» νοσοκομεί
ου καταγγέλλει με τον πιο έντονο 
τρόπο τον συνεχή εμπαιγμό της κυ
βέρνησης απέναντι στους υγειονο
μικούς. «Την ώρα που όλοι οι εργα
ζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία, ο 
καθένας από το πόστο του, δίνουν 
σκληρή μάχη απέναντι στην πανδη
μία (γιατροί, νοσηλευτές, τραυματιο
φορείς, τεχνολόγοι-παρασκευαστές, 
τεχνικοί, διοικητικοί, εργαζόμενοι 
στην καθαριότητα, τη σίτιση και τη 
φύλαξη) η κυβέρνηση με θρασύτη- 
τα εξακολουθεί να προκαλεί», ανα- 
φέρεται στην ανακοίνωση.
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1  Εφιάλτης… οι εφημερίες στα νοσοκομεία της
Θεσσαλονίκης

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 310.69 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΓΕΜΑΤΕΣ 01 ΕΝΤΑΤΙΚΕΣ

Εφιάλτης... οι εφημερίες στα 
νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης
ΜΕ 76 ΕΙΣΑΓΩΓΕΣ ασθενών με 
κορονοϊό, ολοκλήρωσε χθες ίο 
πρωί την εφημερία ίου το «Ιππο- 
κράιειο» νοσοκομείο Θεσσαλο
νίκης. Πριν από τέσσερις μέρες, 
όταν εφημέρευε και πάλι, είχε 
πραγματοποιήσει 95.
Η πίεση στο σύστημα Υγείας της 
Θεσσαλονίκης εξακολουθεί να 
είναι πολύ μεγάλη και το νοσο
κομείο «Παπανικολάου» άρχισε 
την εφημερία του χωρίς διαθέ
σιμη κλίνη σε ΜΕΘ covid.

Αυτοψία
Χθες, ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, 
Μιχάλης Γιαννάκος, πραγματο
ποίησε αυτοψία στα νοσοκομεία 
«ΑΧΕΠΑ», «Γεννηματάς» και «Πα- 
πανικολάου». Οπως είπε, έχουν 
«γονατίσει» και το σύστημα έχει 
ξεπεράσει τα όριά του. «Δεν 
υπάρχουν ΜΕΘ και είναι αναγκα
σμένοι οι γιατροί να επιλέγουν 
ποιος θα μπει και ποιος θα μείνει 
εκτός», υποστήριξε.

«Στο Ίπποκράτειο” ξεκινήσα
με με δέκα κλίνες ΜΕΘ και τώρα 
έχουμε κάνει ΜΕΘ τα πάντα. 
Χειρουργικές αίθουσες, ανάνη
ψης, καρδιοχειρουργικές μονά
δες, έχουμε κάνει ΜΕΘ ακόμα 
και θαλάμους σε νοσοκομεία με 
έναν αναπνευστήρα. Κι όμως όλα 
έχουν γεμίσει. Περισσότεροι από 
700 υγειονομικοί νοσούν στη

Θεσσαλονίκη και 1.000 στην κε
ντρική Μακεδονία», τόνισε. «Μου 
είπαν στο “ΑΧΕΠΑ” ότι νοσηλεύ
ονται νέοι άνθρωποι σε βαριά 
κατάσταση. Συγκεκριμένα μου 
μίλησαν για μία 28χρονη και μία 
32χρονη.

Επίσης, πλέον, έρχονται ολό
κληρες οικογένειες στα νοσοκο
μεία θετικές στον κορονοϊό. Εμείς 
δεν μπορούμε να συμβιβαστούμε 
με τη λογική: η εγχείρηση πέτυχε, 
αλλά ο ασθενής απεβίωσε. Οι συ
νάδελφοι είναι πικραμένοι. Οπως 
μου είπαν, δεν έχουν συνηθίσει 
να μπαινοβγαίνουν νεκροφόρες. 
Φυσικά, ο αριθμός των νεκρών 
δεν είναι Μπέργκαμο, αλλά είναι 
αυξημένος», ανέφερε χαρακτη
ριστικά.

Την ίδια ώρα, μιλώντας στην 
τηλεόραση του ΣΚΑΪ ο διευθυ
ντής ΜΕΘ του «Παπανικολάου», 
Νικόλαος Καπραβέλος τόνισε ότι 
τα δεδομένα είναι συντριπτικά και 
οι υγειονομικοί ακούν με τρόμο 
τη συζήτηση για το άνοιγμα δρα
στηριοτήτων.

Περιέγραψε νοσηλεύτριες να 
κλαίνε όταν πρέπει μετά από 
ώρες δουλειάς να μπαίνουν μέσα 
στις κλίνες γιατί δεν υπάρχει άλλο 
προσωπικό και ο ασθενής τις έχει 
ανάγκη και πως απελπίζονται ή 
τα χάνουν όταν δεν βρίσκουν 
μάσκα στο συρτάρι.

Φως στο γκρίζο...
ΕΝΑ όμορφα στολισμένο χριστουγεννιάτικο δέντρο 
κοσμεί από χθες την Α’ Παθολογική Κλινική του «Ιπ- 
ποκράτειου» νοσοκομείου Θεσσαλονίκης, η οποία 
είναι γεμάτη από ασθενείς με κορονοϊό. Μία μέρα 
νωρίτερα, δύο γιατροί, τρεις φοιτητές ιατρικής, μία 
παιδαγωγός κι ένας φοιτητής στο Τμήμα Μηχανο
λόγων Μηχανικών του ΑΠΘ, οι οποίοι αποτελούν 
την μπάντα «Ρόμβος», πήραν τα όργανα και τον 
εξοπλισμό τους και ανηφόρισαν προς το νοσοκο
μείο «Παπανικολάου» της Θεσσαλονίκης. Στήθηκαν 
στον υπαίθριο χώρο έξω από την Πνευμονολογική 
Κλινική και τραγούδησαν, σπάζοντας προς στιγμήν 
την γκρίζα πραγματικότητα.
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1  Κέντρο Υγείας Μεγάρων χωρίς προσωπικό
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-12-2020

Επιφάνεια: 88.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΗΜΟΣ ΜΕΓΑΡΩΝ

Κέντρο Υγείαε Μεγάρων 
χωρίε προσωπικό
Η λειτουργία του Κέντρου Υγείαε Μεγάρων είναι 
προβληματική και ελλοχεύει ο κίνδυνοε να σταματή
σουν οι εφημερίεε, καθώε έχει «ξεμείνει» από προ
σωπικό και η κοινωνία του δήμου κυριολεκτικά κιν
δυνεύει σε καιρούε πανδημίαε. Την άμεση πρόσληψη 
προσωπικού, ιατρικού και νοσηλευτικού, ζητάει 
επειγόντωε από το υπουργείο Υγείαε ο δήμαρχοε 
Γ ρηγόρηε Σταμούληε.
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1  Ενίσχυση των πρωτοβάθμιων ιων δομών υγείας
ζητούν οι περιφέρειες

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 422.19 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ενίσχυση ίων πρωιοβάθμ ιων δομών 
uyeias ζητούν οι περιφέρει

0
 συντονισμός δράσεων για την καλύτε
ρη αντιμετώπιση της πανδημίας βρέθη
κε στο επίκεντρο τηλεδιάσκεψης των 

περιφερειαρχών με πρωτοβουλίατου προ
έδρου της Επιτροπής Υγείαςτης ΕΝΠΕ Γιώρ
γου Πατούλη. Έμφαση δόθηκε από όλους στην 
ανάγκη ενίσχυσηςτων πρωτοβάθμιων δομών 
υγείας και τη στελέχωσή τους με προσωπικό. 
Όπωςεπισημάνθηκε, απαιτείται συντονισμένη 
χαρτογράφηση των ελλείψεων στις δομές 
υγείας που υπάρχουν σε κάθε περιφέρεια, 
συμπεριλαμβανομένης καιτης πυκνότητας 
του πληθυσμού.

Στο πλαίσιο αυτό, ο κ. Πατούλης πρότεινετη

σύσταση μιας ομάδας εργασίας με τη συμμε
τοχή εκπροσώπων όλωντων περιφερειαρχών 
της χώρας, η οποία με τη συνδρομή των αρμό
διων περιφερειακών διευθύνσεων υγείας και 
των κατά τόπους ιατρικών συλλόγων και άλλων 
φορέων θα καταγράφει δεδομένα, ελλείψεις 
και θα επεξεργάζεται προτάσεις για την επίλυ
σή τους.

Τονίστηκε επίσης η ανάγκη αναβάθμισης 
του επιπέδου διαβούλευσης και συνεργασίας 
των περιφερειακών Αρχών με τους αρμόδιους 
φορείς της κεντρικής διοίκησης με στόχο την 
καλύτερη ενημέρωση.

Ιδιαίτερη αναφορά έγινε και στον ρόλο που

πρέπει να έχει η Περιφερειακή Αυτοδιοίκηση 
στο ζήτημα του εμβολιασμού. Όπως σημείωσε 
ο περιφερειάρχης Αττικής, ο ρόλος της αφορά 
στον γενικό σχεδίασμά για τον τρόπο και τον 
χρόνο που θα υλοποιηθεί, επισημαίνονταςτην 
ανάγκη να γίνει έγκαιρη χαρτογράφηση των 
εμβολιαστικών κέντρων στη χώρα, «θέλουμε 
ως περιφέρειες να συμμετέχουμε στην εθνική 
προσπάθεια με συγκεκριμένους ρόλους και 
ευθύνες», κατέληξε ο κ. Πατούλης. Στην τηλε
διάσκεψη, εκτός από τους περιφερειάρχες, 
συμμετείχαν ο αντιπεριφερειάρχης Υγείας αλ
λά και εκπρόσωποι των αρμόδιων υπηρεσιών 
Υγείαςτωνίθ περιφερειών.
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1  ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΙΚΙΛΙΑΣ ΣΤΑ «ΝΕΑ»: ΤΑ ΕΜΒΟΛΙΑ ΘΑ ΕΙΝΑΙ
ΑΣΦΑΛΗ

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 337.85 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΙΚΙΛΙΑΣ ΣΤΑ «ΝΕΑ»: ΤΑ ΕΜΒΟΛΙΑ ΘΑ ΕΙΝΑΙ ΑΣΦΑΛΗ
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1  ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΙΚΙΛΙΑΣ ΣΤΑ «ΝΕΑ»: ΤΑ ΕΜΒΟΛΙΑ ΘΑ ΕΙΝΑΙ ΑΣΦΑΛΗ
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-12-2020

ΤΟΥ ΒΑΣΙΛΗ ΚΙΚΙΛΙΑ

Τα εμβόλια 
θα είναι ασφαλή

Τ
ην περασμένη Τετάρτη, ο γενικός διευθυντής 
του Παγκόσμιου Οργανισμού Υγείας Dr Hans 
Kluge, στο πλαίσιο της ενημέρωσης του υπουρ
γείου Υγείας, απηύθυνε μήνυμα προς τον 
ελληνικό λαό για την αξία του εμβολιασμού. 
Ως παράδειγμα αποτελεσματικής εμβολιαστικής 
απόδοσης ανέφερε τη χώρα μας. Ενώ το 2018 εμβολιάστηκαν 

2.000.000 συμπολίτες μας για τον ιό της γρίπης, φέτος οι 
δόσεις φτάνουν τις 4.200.000.

Εχουμε από νωρίς παρουσιάσει με στοιχεία το 
εμβολιαστικό μας πλάνο απέναντι στη νόσο COVID-19: 
25.000.000 δόσεις εμβολίων (καθώς τα περισσότερα είναι 
σε 2 δόσεις), 1.018 εμβολιαστικό κέντρα, με δυνατότητα 
να εμβολιαστούν 2.000.000 πολίτες ανά μήνα.

Ολα γίνονται με διαφάνεια, σωστή προετοιμασία, με 
βάση τα διεθνή ιατρικά πρωτόκολλα ασφαλείας και σύμ
φωνα με τις οδηγίες της Εθνικής Επιτροπής Εμβολιασμών.

Ο εμβολιασμός είναι μέρος της λύσης, ο οποίος και 
προφανώς αποτελεί το σημαντικότερο όπλο μας στη 
δημιουργία τείχους ανοσίας απέναντι στον κορωνοϊό.

Και όλοι μπορούμε και πρέπει να συνεισφέρουμε σε 
αυτή την εθνική εκστρατεία. Από την ιατρική και την 
επιστημονική κοινότητα μέχρι την Εκκλησία, την Τοπική 
Αυτοδιοίκηση, τα πολιτικά κόμματα και τους εκπροσώπους 
του πνευματικού κόσμου.

Τα εμβόλια θα είναι αποτελεσματικά, ασφαλή και θα 
αλλάξουν τα δεδομένα.

Θα δημιουργήσουν ανοσία και σχγά-σιγά θα μας δώσουν 
πίσω την εργασία μας, την κοινωνικότητα μας, τη ζωή μας.

Ομως, σε καμία περίπτωση, μέχρι να ολοκληρωθεί αυτή 
η προσπάθεια, δεν πρέπει να χάσουμε την κουλτούρα της 
αυτοπροστασίας μας. Το αντίθετο.

Κανένας εφησυχασμός.
Τώρα που βλέπουμε ότι υπάρχει φως στην άκρη του 

τούνελ, πρέπει να είμαστε πιο προσηλωμένοι στην τήρηση 
των μέτρων προστασίας.

Ε
μβολιάζομαι και παράλληλα συμμορφώνομαι με τους 
κανόνες δημόσιας υγείας σημαίνει προστατεύω 
τον εαυτό μου, την οικογένεια μου τους γύρω μου. 
Αρκεί να ανηληφθούμε όλοι ότι πρέπει να περιορίσουμε 

τις μετακινήσεις μας στις απολύτως αναγκαίες. Να κρατάμε 
φυσικές αποστάσεις, να φοράμε σωστά τη μάσκα μας - και 
όχι κάτω από τη μύτη -, να πλένουμε συχνά τα χέρια μας, 
να αποφεύγουμε τους κλειστούς χώρους, ιδιαίτερα όπου 
υπάρχει πολυκοσμία και κακός εξαερισμός.

Ας έχουμε πάντα στο μυαλό μας ότι οι υγειονομικές 
αποφάσεις του ενός επηρεάζουν το σύνολο.

Ας έχουμε στο μυαλό μας ότι προσέχοντας βοηθάμε 
τους υγειονομικούς μας, τους γιατρούς, τους νοσηλευτές, 
που δίνουν τιτάνια μάχη αυτή τη στιγμή στα νοσοκομεία 
της χώρας, και έτσι στηρίζουμε και τους συμπολίτες μας 
που μπορεί να χρειαστούν τις υπηρεσίες του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας.

Αυτόν τον χειμώνα αντιμετωπίζουμε τη μεγαλύτερη 
πρόκληση στη σύγχρονη ιστορία μας. Η Ελλάδα ποτέ 
δεν σώθηκε με πολλά λόγια. Σώθηκε και θα σωθεί ακόμα 
μία φορά με γενναίες αποφάσεις και με μεγάλες πράξεις.

Ο Βασίληε ΚικίλιαΞ είναι unoupyos Vyeiqs

^ιϊΙΡίιΒβΡβ|Β*®®®β·ϊ·®~ι
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1  Οργανωτικά και θεραπευτικά θέματα στο τραπέζι
στη σύσκεψη υπό την πρόεδρο του ΚΕΣΥ στο
Νοσοκομείο ...

Πηγή: ΣΕΡΡΑΪΚΟΝ ΘΑΡΡΟΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 379.22 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οργανωτικά και θεραπευτικά θέματα 
στο τραπέζι στη σύσκεψη υπό την πρόεδρο 
του ΚΕΣΥ στο Νοσοκομείο Σερρών

Σ
το νοσοκομείο Σερ
ρών επισκέφθηκε το πρωί 
της Τετάρτης 2 Δεκεμβρί

ου η Ασημίνα Γκάγκα. πρόε
δρος στο Κεντρικό Συμβούλιο 
Υγοας (ΚΕΣΥ) ιατρός- πνευμσ- 
νολόγος, συντονίστρια διευθύ- 
ντρια στο Νοσοκομείο «Σωτη
ρία».

Η ιτρόείρος του ΚΕΣΥ προ- 
ήδρευσε σε σύσκεψη του ιατρι
κού επιτελείου του νοσοκομεί
ου Σερρών ττου έχει την ευθύνη 
των κλινικών για τους ασθενείς 
με -COV]D-19. Η σύσκεψη επικε
ντρώθηκε σε οργανωτικά καιι 
θεραπευτικά θέματα όσον αφο
ρά την αντιμετώπιση της παν
δημίας και η επίσκεψη της προ
έδρου του ΚΕΣΥ εντάσσεται στο 
πλαίσιο της περιοδείας σε όλα 
τα Νοσοκομεία της χώρας που 
{βρίσκονται σε μεγάλη πίεση.

Σε δηλώσεις στους δυο τη
λεοπτικούς σταθ μούς της πόλης 
η κυρία Γκάγκα κάλεσε τους πο
λίτες να τη ρούν τα μέτρα προ
στασίας καθώς η πρόληψη είναι 
μεγάλη υπόθεση στη προκειμέ
νη περίπτωση.

Μεγάλο κίνδυνο διατρέχουν 
όπως είπε τα άτομα που αντιμε
τωπίζουν προβλήματα υγείας.

*0 Κορωνα'ίός είναι μία δύ
σκολη μόλυνση, όσοι έζησαν 
τον εφιάλτη της και κατάφεραν 
να νικήσουν γνωρίσουν πόσο 
δύσκολα το ξεπεράσουν» ανε- 
φερε.

Σταθερά
στις; SO μολύνσεις 
κάθε μέρα

Στο μεταξύ η κατάσταση στο

Νοσοκομείο Σερρών παραμένει 
κρίσιμη η κατάσταση με μεγά
λο αριθμό νοσηλευομένων στις

κλίνες και στη ΜΕΘ.
Οσον αφορά το ιατρικό δελ

τίο του ΕΟΔΥ, την Τετάρτη 2 Δε

κεμβρίου ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε 
για δεύτερη συνεχή μέρα πάνω 
από 50 νέες μολύνσεις{54).
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1  ΤΟ ΠΡΩΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ TEST COVID. TO ΕΡΩΤΗΜΑ ΠΟΙΑ
ΤΕΣΤ ΧΡΗΣΙΜΟΠΟΙΟΥΜΕ ΤΩΡΑ ΚΑΙ Ο «ΠΟΛΕΜΟΣ» ΜΕ
ΤΟΥΣ ΑΡ ...

Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 318.69 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΟ ΠΡΩΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ TEST COVID. TO ΕΡΩΤΗΜΑ ΠΟΙΑ ΤΕΣΤ ΧΡΗΣΙΜΟΠΟΙΟΥΜΕ 
ΤΩΡΑ ΚΑΙ Ο «ΠΟΛΕΜΟΣ» ΜΕ ΤΟΥΣ ΑΡΙΘΜΟΥΣ ΤΩΝ ΚΡΟΥΣΜΑΤΩΝ ΚΑΙ ΤΟΝ ΕΟΔΥ

Τ
ο γεγονός ότι έστω και καθυστε
ρημένα Έλληνες ερευνητές δημι
ούργησαν το πρώτο ελληνικό τε
στ ταχείας ανίχνευσης αντιγόνου (rapid 

antigen test) είναι θετικό. Αρκεί τώρα, 
το «αποτέλεσμα» των τεσσάρων πανε
πιστημιακών και έξι ερευνητικών ιδρυ
μάτων να μπει στην παραγωγή ούτως 
ώστε να αρχίσει και η χρήση του.

Το πρώτο βήμα πρέπει να γίνει με την 
επιλογή της εταιρίας εκείνης που θα ανα- 
λάβει την παραγωγή των μονοκλωνικών 
αντισωμάτων και την τοποθέτηση αυ
τών επί ειδικής μεμβράνης ανάπτυξης 
(strip) για τη δημιουργία ταχέος τεστ 
αντιγόνου που θα επιτρέψει την «εφαρ
μογή» του πληθυσμού.

Πάντως, αυτή η είδηση ανεξάρτητα 
με τις κινήσεις και την αισιοδοξία που 
υπάρχει για την «έλευση» και στη χώ
ρα μας του εμβολίου, καθώς όπως επι- 
κοινωνείται μέχρι το τέλος Δεκεμβρίου 
αναμένεται να έλθει στην Ελλάδα αυτό 
της Pfizer, το ελληνικό τεστ ίσως είναι 
η αφορμή για απαντήσεις στην καυτή 
ερώτηση, που δυστυχώς ελάχιστοι έχουν 
θίξει: Ποια είναι τα test εκείνα που χρη
σιμοποιούνται για την ανίχνευση του κο- 
ρωνοϊού και πόσο αξιόπιστα είναι; Χω
ρίς κάποιος να είναι ειδικός, δεν έχει 
«απαντήσεις» στο πώς και γιατί για πα
ράδειγμα ποδοσφαιριστές πολλών ομά
δων της Super League βρίσκονται θε
τικοί στον Covid και μετά από κάποιες 
μέρες, τα ίδια test τους «βγάζουν» αρ

νητικούς.
Κανείς δεν αμ

φιβάλει ότι ο κο- 
ρωνοϊός αποτελεί 
μια τεράστια απει
λή για την υγεία 
μας, αλλά ταυτό
χρονα και πέρα 
από τα υγειονομι
κά μέτρα, τις απο
φάσεις, τα 
lockdown, τις επι- * 
πτώσεις που ήδη 
φέρνει στην οικο
νομία και την επι
χειρηματικότητα και το απαραίτητο 
«αντίβαρο» «ανάσα» ουσιαστικής στή
ριξης, δεν χωρά καμιά «διάθεση» πο
λιτικής επικοινωνίας, αλλά μόνο σοβα
ρότητα και αίσθημα ευθύνης.

Οι αποκαλύψεις για «διπλά βιβλία» 
στην καταγραφή των κρουσμάτων, με 
τα δύο διαφορετικά τεχνολογικά συ
στήματα, την καθυστερημένη και προ
φανώς λανθασμένη ενημέρωση του 
ΕΟΔΥ δημιουργεί μείζον θέμα. Και όχι 
μόνο πολιτικό έστω και αν δια στόματος 
του κυβερνητικού εκπροσώπου όλα αυ
τά διαψεύστηκαν. Από την άλλη βέβαια, 
η έρευνα στην οποία προχωρά η εισαγ
γελία στον ΕΟΔΥ και οι ερωτήσεις που 
κατέθεσαν στη Βουλή τα κόμματα της 
αντιπολίτευσης, δημιουργούν ένα «το
πίο» με πολλά ερωτήματα που χρειά
ζονται επίσημες και εμπεριστατωμένες 
απαντήσεις. Είναι το χειρότερο που μπο
ρεί να συμβεί σήμερα που η μάστιγα του

COVID-19

Covid-19 «χτυπά» ανελέητα, καθώς πέ
ρα από το θέμα των ευθυνών και τις απα
ντήσεις που χρειάζονται, η έλλειψη εμπι
στοσύνης θα θεριέψει τη διάθεση για 
ακραία και πάσης μορφής συμπεράσμα
τα και ταυτόχρονα θα οδηγήσει σ' ένα 
εθνικό ή αν θέλετε πολιτικό διχασμό που 
θα κοστίσει πολύ στη χώρα.

Δεν είναι ώρα αναζήτησης ευθυνών 
για τα λάθη που σίγουρα έγιναν από την 
πρώτη μέρα που ξέσπασε η πανδημία. 
Τώρα προέχει η προστασία της δημόσιας 
υγείας, η ενίσχυσή της, η επιστροφή 
στην κανονικότητα, η επούλωση των 
πληγών που αφήνει ο Covid στην οικο
νομία και το επιχειρείν και ένα ασφα
λές και πλήρες υλοποιήσιμο σχέδιο - 
όχι με «σκόρπιες» καθημερινές απο
φάσεις που θα μας οδηγήσει στην επό
μενη μέρα όπου πρέπει να 
«αγκαλιάσουμε» την ανάπτυξη και να 
δούμε μπροστά αλλάζοντας πολλά.
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1  ΑΣΦΥΞΙΑ ΣΤΙΣ ΜΕΘ ΤΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-12-2020

Επιφάνεια: 315.52 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ασφυξία otis ΜΕΘ ms Μακεδονίαβ
Ελάχιστεβ οι κλίνεε στις Ενταιικέε παρά την 
πτώση εισαγωγών ασθενών με κορονοϊό!

ΠΟΕΔΗΝ: Εχουν «γονατίσει» τα νοσοκομεία

Η
 μείωση στην προσέ
λευση στις εισαγωγές 
ασθενών με Covid-19 
στα νοσοκομεία ιης 
Θεσσαλονίκης είναι 

δεδομένη, ωστόσο η κατάσταση 
δεν έχει καλυτερέψει διότι δεν 

έχουν καταφέρει να αποφορτι
στούν καθόλου οι ΜΕΘ, μια και τα 
διαθέσιμα κρεβάτια είναι ελάχι
στα. Είναι χαρακτηριστικό ότι πά
νω από 1.000 ασθενείς νοσηλεύ
ονται στις απλές κλίνες Covid-19 
στη Θεσσαλονίκη.

Το Νοσοκομείο Ιηποκράτειο 
έκλεισε την εφημερία με 76 νέες 
εισαγωγές ασθενών, ενώ όλες οι 
συνολικά 25 κλίνες ΜΕΘ-Covid 
είναι κατειλημμένες και την ίδια 
ώρα 250 περιστατικά νοσηλεύο
νται στις απλές κλίνες Covid-19.

Το Νοσοκομείο «Παπανικολά- 
ου» άρχισε την εφημερία με μό
λις δύο κενές κλίνες ΜΕΘ από τη 
Στεφανιαία Μονάδα. Συγκεκριμέ
να 43 από τις συνολικά 45 κλίνες 
ΜΕΘ είναι καλυμμένες, ενώ ταυ
τόχρονα υπάρχουν διαθέσιμες 
100 απλές κλίνες Covid.

0 πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ από 
τη Θεσσαλονίκη, όπου βρίσκεται, 
είπε ότι γίνεται επιλογή ασθενών 
στις ΜΕΘ, αλλά κάτι τέτοιο δεν 
προκύπτει από επικοινωνία της 
«δημοκρατίας» με γιατρούς νο
σοκομείων, οι οποίοι υποστηρί
ζουν ότι «καμιά επιλογή ασθενών 
δεν γίνεται, βγαίνουν 10 και μπαί
νουν οι πρώτοι 10 που έχουν την 
ανάγκη να νοσηλευτούν»!

Χαρακτηριστική είναι η τοπο
θέτηση του διευθυντή του ακτι
νολογικού τμήματος του Νοσοκο
μείου «Αγιος Παύλος» Κώστα Τσι- 
τουρΐδη: «Ενα μικρομεσαίο νο

σοκομείο με τεράστια προσφορά 
(4 κλινικές Covid και 7 κρεβάτια 
ΜΕΘ) σε καθημερινή μάχη. Το μο
ναδικό αποκλειστικά νοσοκομείο 
Covid. Χωρίς δημόσιες σχέσεις 
και ΜΜΕ κάνει το καθήκον του 
στην κοινωνία, με αυτοθυσία ερ
γαζομένων και διοίκησης».

0 κ. Γιαννάκος (ΠΟΕΔΗΝ) με
τά την επίσκεψη στο Ιηποκράτειο 
είχε πει: «Δεν ξέρω π λένε τα λύ
ματα, αλλά τα νοσοκομεία της Κε
ντρικής Μακεδονίας, της Θεσσα
λονίκης έχουν γονατίσει. Γίνεται 
επιλογή ασθενών στις ΜΕΘ, αλλά 
το κριτήριο είναι ηλικιακό. Γι' αυτό 
βλέπουμε στις ΜΕΘ ότι έχει πέσει 
ο μέσος όρος ηλικίας. Δεν υπάρ
χουν ΜΕΘ και είναι αναγκασμέ
νοι οι γιατροί να επιλέγουν ποιος 
θα μπει και ποιος θα μείνει εκτός».

Τα δεδομένα
Την απελπιστική κατάσταση που 
επικρατεί στα νοσοκομεία περιέ- 
γραψε ο Νικόλαος Καπραβέλος, 
διευθυντής ΜΕΘ του Νοσοκομεί
ου «Παπανικολάου» στη Θεσσαλο
νίκη, τονίζοντας ότι τα δεδομένα 
είναι συντριπτικά και οι υγειονο
μικοί ακούνε με τρόμο τη συζή
τηση για το άνοιγμα δραστηριο
τήτων: «Εγώ βλέπω έναν μαρα
θώνιο. Δεν είναι αγώνας δρόμου 
ή ταχύτητας να ανοίξουμε 14 ή 
21, θα πρέπει τα περιοριστικά μέ
τρα να υπάρχουν έως ότου βγει το 
εμβόλιο. Μας πιάνει τρόμος, όταν 
ακούμε ότι θα ανοίξουμε στις 14 
του μήνα την εστίαση και τα κα
φέ». Ο κ. Καπραβέλος απευθύνθη
κε σε όλους εκείνους που έχουν 
κάποιο δικό τους άτομο μέσα στις 
ΜΕΘ λέγοντας ότι «ο βουβός πό
νος τους είναι και δικός μας».
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1  Σκάνδαλο! Στην κλινική «Σαραφιανού» δεν
νοσηλεύτηκε ούτε ένας ασθενής με Govid-19

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 337.5 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σκάνδαλο! Στην κλινική «Σαραφιανού» δεν 
νοσηλεύτηκε ούτε was ασθενήε με Govid-19

ΤΕΛΕΙΩΝΕΙ σήμερα η επίταξη της κλινικής «Σαρα- 
φιανού» στη Θεσσαλονίκη και δεν έχει σταλεί ούτε 
ένας ασθενής με Covid, με τους γιατρούς και τους 
νοσηλευτές να κάνουν βόλτες στην κλινική για να 
καλύψουν το ωράριό τους!

Είναι απίστευτο, αλλά αληθινό, το γεγονός ότι 
στις 19 Νοεμβρίου, που επιτάχθηκε η κλινική, γι
νόταν κυριολεκτικά χαμός από γιατρούς και προ
ϊστάμενους νοσοκομείων της Θεσσα
λονίκης, που εστάλησαν για να ενι- 
σχύσουν και να κάνουν μαθήματα 
στο ήδη υπάρχον προσωπικό της ιδι
ωτικής κλινικής. Ακόμη και ο ΥΠΕ- 
άρχης πήγε εκεί, άλλαξαν τις κου
βέρτες και τα σεντόνια, επειδή θα νο
σηλεύονταν ασθενείς με Covid, αλλά 
έως και σήμερα, που λήγει η επίταξη, δεν έστειλαν 
ούτε έναν ασθενή!

«Βαράμε μύγες» λένε οι γιατροί που είναι στις 
βάρδιες, για τυπικούς λόγους, αλλά το πιο «ωραίο» 
έρχεται στον... λογαριασμό που θα πληρώσουν οι 
Ελληνες φορολογούμενοι, αφού η κλινική «Λ. Σα-

ραφιανός», όπως και οποιαδήποτε άλλη που επι
τάσσεται, πρέπει να αποζημιωθεί από το κράτος.

Η πρώτη συζήτηση αποζημίωσης ήταν ότι «για 
κάθε ασθενή Covid που θα μπαίνει στην κλινική 
θα αποζημιώνεστε με το νοσήλιο ενός κανονικού 
ασθενούς», κάτι με το οποίο δεν συμφώνησαν οι 
κλινικάρχες, που ζήτησαν περισσότερα.

Η κλινική «Σαραφιανός» έχει 100 απλές κλί
νες, μόλις τέσσερις ΜΕΘ και 15 κλί
νες για αιμοκάθαρση, οι οποίες βρί
σκονται σε άλλο χώρο και δεν χρη
σιμοποιούνται. Δεν θα νοσηλεύο
νταν εκεί ασθενείς στη ΜΕΘ, αλλά 
αυτοί που θα χρειάζονταν τη θερα
πεία προτού επιστρέφουν στα σπί
τια τους.

Πιθανολογείται ότι επειδή ο μέσος όρος της 
απλής νοσηλείας της ημέρας για κάθε κλίνη εί
ναι 100 ευρώ η κλινική θα πρέπει να αποζημιωθεί 
με 10.000 ημερησίως (για τις 100 κλίνες) και συ
νολικά με 140.000 ευρώ για 14 ημέρες επίταξης, 
χωρίς να έχει νοσηλευτεί εκεί ούτε ένας ασθενής!

Τελειώνει η επίταξη 
και το κράτος θα 
καταβάλει τζάμπα 

140.000 ευρώ
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1  «Είμαι η Βαλια και είμαι πάλι αρνητική»
Πηγή: ONTIME Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-12-2020

Επιφάνεια: 363.51 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Είμαι η Βόλια 
και είμαι 

πάλι αρνητική»

Η
 ανάρτησή της στο facebook κοινοποιήθηκε 

εκατοντάδες φορές μέσα σε λίγες ώρες. Αυτό 
που μοιράστηκε με τους διαδικτυακούς της 
φίλους ήταν κάτι πάρα πολύ απλό, ωστόσο 
σύνηθες -δυστυχώς- τις ημέρες που ζούμε: 

το στίγμα που συνοδεύει τον κορωνοϊό. Η Βάλια εί
ναι νοσηλεύτρια στο Νοσοκομείο «Σωτηρία», βιώ- 

νει καθημερινά τον τρόμο και τη θλίψη των ασθενών 
που απομονώνονται στους θαλάμους του και φυσι
κά φτάνει τον εαυτό της στα όριά του, όπως χιλιάδες 
συνάδελφοί της σε ολόκληρη τη χώρα.
Σε προηγούμενο σχόλιο είχαμε κάνει λόγο για τον 
απαράδεκτο στιγματισμό που βιώνουν οι ασθενείς με 
COVID-19, αλλά και όσοι αποτελούν επαφές επιβεβαι
ωμένων κρουσμάτων. Τη 
διαπόμπευση που γνωρί
ζουν, την απομόνωση, 
τα σχόλια. Αλλά, ειλι- 
κρινά, φαντάζει τερα
τώδες ότι την ίδια ώρα, 
κάποιοι κοιτάζουμε με 
μισό μάτι τους ανθρώ
πους που έχουν βάλει σε 
πέμπτη και έκτη μοίρα 
τη δική τους υγεία για 
να σώσουν άλλους.
Η ιστορία που αφηγεί- 
ται η Βάλια είναι σύντομη και ενδεικτική των όσων 
συμβαίνουν πίσο) από τα δυνατά χειροκροτήματα 
στα μπαλκόνια.
«Μετράω 9 μήνες που εργάζομαι σε νοσοκομείο ανα
φοράς. Αρχικά, ήταν όλα άγνωστα για όλους μας και 
ο φόβος επικρατούσε. Γνωστοί και φίλοι μου έλεγαν 
πώς μπορώ και δουλεύω σε αυτές τις συνθήκες και 
με ρωτούσαν αν φοβάμαι.
Φοβάμαι, έλεγα, αλλά προσέχω.

«Όσοι ήξεραν 
πού δουλεύω 

έκαναν ένα βήμα 
πίσω. Δεν tous 

κατηγόρπσα 
ποτέ, toos 

κατανοούσα»

1
I■

1
W

Κ
αθώς οι μέρες περνούσαν, έβλεπα τα βλέμ-
ματά τους πάνω μου με αγωνία, καχυποψία tjg 
και φόβο. Όσοι ήξεραν πού δουλεύω έκα- || 
ναν ένα βήμα πίσω. Δεν τους κατηγόρησα 
ποτέ, τους κατανοούσα.

Πριν λίγο καιρό έψαχνα να βρω σπίτι, βρήκα, το 
έκλεισα, έδωσα εγγύηση και μια μέρα μετά με πήρε Ψ 
ο ιδιοκτήτης να μου το ακυρώσει γιατί έμαθε η πο
λυκατοικία ότι δουλεύω σε MIX-) και φοβήθηκαν ότι | 
θα τους κολλήσω. Ξαφνιάστηκα. Στεναχωρήθηκα. 
Έκλαψα. Έκλεισα το τηλέφωνο και με δάκρυα στα 
μάτια έφυγα για τη δουλειά. Ένιωθα οργή και θυμό.
Οι συνάδελφοί μου κι εγώ έχουμε υποστεί αρκετές 
φορές κοινωνικό ρατσισμό αυτούς τους μήνες και ας 
προσέχουμε και ας έχει γεμίσει η μούρη μας σπυριά 
και σημάδια από τις μάσκες.
Είμαι η Βάλια, λοιπόν, και είμαι πάλα αρνητική».

S/iub i/'tojutoob
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1  Συναγερμός για τα κρούσματα κορωνοΐού στη
Μαιευτική Κλινική του Νοσοκομείου Βόλου

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 88.97 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συναγερμός για τα 
κρούσματα κορωνοΐού 
στη Μαιευτική Κϋινική 
του Νοσοκομείου ΒόΡου
«ΚΟΚΚΙΝΟΣ συναγερμόε» οήμανε στη Μαιευ
τική- Γυναικολογική Κλινική του Νοσοκομεί
ου Βόλου καθώε διαγνώσθηκαν θετικοί στον 
κορωνοϊό, έναε μαιευτήραε- γυναικολόγοε, 
και μία μαία του τμήματοε. Η επιβεβαίωση τρι
ών θετικών κρουσμάτων σε ένα τόσο ευαίσθη
το τμήμα, όηωε ήταν φυσικό προσέθεσε έναν 
ακόμη σοβαρό πονοκέφαλο στην Ιατρική και 
Νοσηλευτική Υπηρεσία. Οι δύο θετικοί τέθη
καν αυτομάτωε σε καραντίνα μαζί με μία ειδι
κευόμενη ακόμη γιατρό, ενώ ζητήθηκε η κατα
γραφή των περιστατικών που είχαν διαχειρι
στεί γιατρόε και μαία προκειμένου να ξεκινήσει 
αφενόε η ιχνηλότηση και αφετέρου όσοι κρι- 
θεί αναγκαίο να τεθούν επίσηε σε αυτοπεριο- 
ρισμό, υπό τον φόβο τηε διασηοράε. Σύμφω
να με καλά ηληροφορημένεε ηηγέε ο μαιευτή- 
pas- γυναικολόγοε τπν περασμένη Πέμπτη είχε 
επιβλέψει δύο γέννεε. Οι λεχώνεε υποβλήθη
καν σε μοριακό τεστ για τον κορονόίό και είναι 
αρνπτικέε. Ωστόσο τιε επόμενεε μέρεε θα γίνει 
επανέλεγχοε, όπωε προβλέπει το υγειονομικό 
πρωτόκολλο του ΕΟΔΥ, Επίσηε σε εξέλιξη βρί
σκεται η ιχνηλότηση και του υπόλοιπου προσω
πικού στην Μαιευτική Κλινική.Έχουν ληφθεί 
από όλουε επιχρίσματα. Τα αποτελέσματα του 
εργαστηριακού ελέγχου αναμένονται τιε επό
μενεε μέρεε. Ακόμη στο πλαίσιο των προλη
πτικών μέτρων δεν λειτουργούν τα εξωτερι
κά ιατρεία τηε Κλινικήε. Τά προγραμματισμέ
να ραντεβού μεταφέρθηκαν για τιε επόμενεε 
μέρεε για να προστατευθούν οι έγκυεε που 
παρακολουθούνται στο Τμήμα.
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1  θα μπορούσαμε να είχαμε προλάβει το δεύτερο
lockdown

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 193.18 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΕΣ ΖΑΚΥΝΘΙΝΟΥ

θα μπορούσαμε να είχαμε 
προλάβει ίο δεύτερο lockdown
Ο ΔΙΑΚΕΚΡΙΜΕΝΟΣ καθηγητής Πνευμονολογίας, 
Σπάρος Ζακυνθινός, που αποχώρησε από την Επιτρο
πή Εμπειρογνωμόνων του υπουργείου Υγείας, μίλη
σε στο Open και κατήγγειλε παρεμβάσεις «εκ των έξω» 
προς την επιτροπή, τονίζοντας επίσης πως θα μπορού
σαμε να είχαμε προλάβει το δεύτερο lockdown. «Υπήρ
χαν πράγματα και καταστάσεις στην επιτροπή που εμέ
να τουλάχιστον δεν μου άρεσαν και που κατάλαβα ότι 
υπάρχει μια επίδραση εκ των... έξω», ανέφερε χαρακτη
ριστικά ο κ. Ζακυνθινός, προσθέτοντας: «θα μπορούσα
με να έχουμε προλάβει το lockdown. Υπήρχε ένας εφη
συχασμός και όχι επαρκής προστασία. To lockdown 
είναι μια πράξη απελπισίας». Ο κ. Ζακυνθινός τόνισε 
ωστόσο ότι ο ΕΟΔΥ δεν κρύβει στοιχεία, μπορεί όμως 
όπως λέει να έχουν γίνει αμέλειες. «Δεν πιστεύω ότι ο 
ΕΟΔΥ έχει διπλά βιβλία», σημείωσε χαρακτηριστικά ο 
κ. Ζακυνθινός, αναφέροντας ωστόσο, ότι θα έπρεπε να 
γίνονται τεστ σε όλους όσοι έμπαιναν στη χώρα μας». 
«Υπήρχαν μερικές καταστάσεις στην επιτροπή που δεν 
μου άρεσαν και που κατάλαβα ότι υπάρχει μια επίδρα
ση εκ των έξω», είπε και στη συνέχεια έδωσε και σχετικό 
παράδειγμα: «Όταν η επιτροπή λέει για παράδειγμα ότι 
χρειάζεται να γίνουν τεστ σε 1.000.000 πληθυσμό και 
η κυβέρνηση και το υπουργείο Υγείας λένε ότι “έχουμε

μόνο 1.000 τεστ να κάνουμε”, τότε η επιτροπή αναγκά
ζεται να πάρει αποφάσεις με 1.000 τεστ».

Σε παρατήρηση ότι η φράση που λένε τα κυβερνη
τικά στελέχη ότι «εμείς ακούμε και πηγαίνουμε με βάση 
τους λοιμωξιολόγους» δεν ισχύει, παρά μόνο το αντίθε
το, ο καθηγητής ήταν ξεκάθαρος: «Σαφώς. Η επιτροπή 
είναι συμβουλευτικό μεν όργανο προς την κυβέρνηση, 
αλλά προσαρμόζει τις αποφάσεις και τις συμβουλές της 
βάσει των μέσων που η κυβέρνηση προσφέρει. Σαν συνέ
πεια γίνεται συνένοχη στην όλη διαδικασία». Αλλά και 
σχετικά με το δεύτερο lockdown, ο κ. Ζακυνθινός ήταν 
σαφής: «Πιστεύω ότι θα μπορούσαμε να είχαμε αποφύγει 
το lockdown. Υπήρξε ένας εφησυχασμός και όχι επαρ
κής προετοιμασία». «Υπήρχαν προτάσεις από ό,τι άκου- 
σα ότι οι μονάδες δεν χρειάζονται κιόλας, “μη χαλάμε και 
λεφτά”», κατήγγειλε. Όσον αφορά στο πώς χάθηκε ο έλεγ
χος, ο κ. Ζακυνθινός ξεκαθάρισε: «Ο ιός κάπως μπήκε. 
Κάποιοι τον έφεραν. Αυτοί που τον έφεραν πιστεύω ότι 
ήταν κατά κύριο λόγο οι τουρίστες και οι εργάτες γης». 
Έπρεπε να γίνουν σε όλους τεστ και επανειλημμένα, τόνι
σε. «Είναι λάθος όλων. Και της επιτροπής που δέχτηκε 
αυτό το πράγμα και της κυβέρνησης, η οποία δεν φρόντι
σε στη συνέχεια να αποκτήσουμε εκατομμύρια τεστ. Προ
φανώς αδράνησαν όλοι σε αυτό», υπογράμμισε.
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1  Εξαντλημένες ΜΕΘ, αποδεκατισμένο προσωπικό και
«μπαλώματα» για τις τραγικές ελλείψεις

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 707.76 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ - ΒΟΡΕΙΑ ΕΛΛΑΔΑ

Εξαντλημένες ΜΕΘ, αποδεκατισμένο 
προσωπικό και «μπαλώματα» 
για τις τραγικές ελλείψεις

Μ
ε εξαντλημένες τις κλί
νες ΜΕΘ και αποδεκα- 
τισμένο προσωπικό, την 
ώρα που είναι σταθερά 
αυξημένες οι εισαγωγές ασθε
νών συνεχίζουν οι υγειονομικοί 

στη Βόρεια Ελλάδα να δίνουν 
τη μάχη με την πανδημία. Εκα
τοντάδες μάλιστα από αυτούς 
νοσούν και βρίσκονται σε κα
ραντίνα, με αρκετούς να νοση
λεύονται στα νοσοκομεία σε 
σοβαρή κατάσταση.

Στη Θεσσαλονίκη, το «Ιππο- 
κράτειο» βγήκε από εφημερία 
με περίπου 80 εισαγωγές α
σθενών και φυσικά καλυμμέ
νες και τις 25 κλίνες ΜΕΘ. Εί
ναι χαρακτηριστικό ότι ειδικευ
όμενη, την προηγούμενη μέρα, κοιμήθηκε 
στο αυτοκίνητό της, στον λίγο χρόνο που εί
χε να ξεκουραστεί, καθώς δεν επαρκούν οι 
χώροι για την ανάπαυση του προσωπικού.

Τις προηγούμενες μέρες αποχώρησαν 
οι νοσηλεύτριες από την Κρήτη, που με
τακινήθηκαν εθελοντικά προκειμένου να 
ενισχύσουν με προσωπικό τις ΜΕΘ του 
«Ιπποκράτειου», κι έτσι τα κενά επανέρ
χονται. Τώρα αναμένεται να επιστρέφουν 
στη θέση τους και οι 10 επικουρικοί νοση
λευτές που μετακινήθηκαν από το «θεα- 
γένειο» στις 12/11 για ένα μήνα. Κι έτσι, σε 
ένα νοσοκομείο όπου τα οργανικά κενά υ
πολογίζονται σε 700 αποδεικνύεται ότι οι 
τεράστιες ανάγκες δεν καλύπτονται ούτε 
στο ελάχιστο με μετακινήσεις προσωπικού 
και άλλου τύπου «μπαλώματα».

Στο Νοσοκομείο «Παπανικολάου» η ε
φημερία ξεκίνησε χτες με καλυμμένες και 
τις 43 κλίνες ΜΕΘ και κενά μόνο τα δύο 
κρεβάτια που δόθηκαν από τη Στεφανιαία 
Μονάδα. Είναι τέτοια η έλλειψη προσωπι
κού λόγω και του ολοένα αυξανόμενου α
ριθμού νόσησης των υγειονομικών, που η 
διοίκηση του νοσοκομείου, με τη σύμφω
νη γνώμη της 3ης ΥΠΕ, αποφάσισε να με
ταφέρει την Παιδοψυχιατρική κλινική στο 
«Ιπποκράτειο», προκειμένου να εξασφαλί
σει 5 νοσηλευτές και να τους πάει στις κλι
νικές κορονοϊού. Ετσι μεταφέρονται 4 παι
διά που νοσηλεύονται στην κλινική καθώς 
και 8 εργαζόμενοι (ειδικοί στην Ψυχική Υ
γεία). Ενώ ήδη έχει μεταφερθεί στο Ψυχι
ατρικό Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης η κλι
νική ενηλίκων.

Το Νοσοκομείο «Αγιος Δημήτριος», με 
την κλινική κορονοϊού να βρίσκεται στο ό
ριο, χτες ένας γιατρός και 6 νοσηλευτές 
βρέθηκαν θετικοί στον ιό και δεν μπορούν 
να βγουν οι βάρδιες με ειδικευμένο προ
σωπικό. Στο νοσοκομείο λειτουργούσαν 8 
κλίνες ΜΕΘ, και η προσπάθεια να ανοίξουν 
άλλες 4 σε χώρο του 1ου ορόφου απέτυχε, 
αφού διαπιστώθη'κε πρόβλημα στην παρο
χή οξυγόνου, με αποτέλεσμα να λειτουρ
γούν μόνο 2 επιπλέον.

Στο «θεαγένειο» για άλλη μια φορά επι-# 
βεβαιώθηκαν οι καταγγελίες των εργαζο-* 
μένων ότι μέχρι πρότινος γίνονταν εισαγω
γές ασθενών χωρίς αρνητικό τεστ. Μόλις 
την περασμένη Παρασκευή, το Διοικητικό 
Συμβούλιο του νοσοκομείου αποφάσισε ό
τι εισαγωγές στα Παθολογικά Ογκολογικά

Τμήματα θα γίνονται με αρνητικό μοριακό 
έλεγχο real time PCR, που θα πραγματο
ποιείται σε οποιαδήποτε δημόσια δομή 48 
ώρες πριν από την εισαγωγή. Σε περίπτω
ση αδυναμίας διενέργειας του τεστ σε άλ
λη δημόσια δομή «μπορεί να πραγματοποι
ηθεί στο "θεαγένειο" κατόπιν προγραμματι
σμένου ραντεβού». Αυτό σημαίνει ότι στην 
προσπάθεια να περιοριστεί ο κίνδυνος ει
σαγωγής θετικών κρουσμάτων προστίθεται 
απίστευτη ταλαιπωρία για τους ασθενείς, 
που θα γυρνάνε σε δομές για τεστ. Μια τα
λαιπωρία που θα μπορούσε να αποφευχθεί 
αν το νοσοκομείο είχε το μηχάνημα για τη 
διενέργεια των τεστ, όμως δεν επιλέγεται 
η αγορά του, λόγω κόστους.

Κρούσματα στο Δημοτικό 
Βρεφοκομείο

Ανησυχητική είναι η κατάσταση και στο 
Δημοτικό Βρεφοκομείο Θεσσαλονίκης «Ο 
Αγιος Στυλιανός», όπου μετά από έλεγχο 
του ΕΟΔΥ εντοπίστηκαν 10 κρούσματα (6 
εργαζόμενοι που έχουν τεθεί σε κατ’ οί
κον περιορισμό και 4 παιδιά). Τα παιδιά που 
βρέθηκαν θετικά είναι υπό παρακολούθηση 
σε ξεχωριστό χώρο από τα βρέφη που επί
σης φιλοξενούνται στο Δημοτικό βρεφοκο
μείο. Σύμφωνα με πληροφορίες, άλλα 4 εμ
φάνισαν ύποπτα συμπτώματα, ενώ αναμέ
νονται τα αποτελέσματα των επαναληπτι
κών ελέγχων σε παιδιά και εργαζόμενους.

Σε εργοτάξιο του μετρό
Αυξάνονται τα κρούσματα και στο με

τρό Θεσσαλονίκης, με αποτέλεσμα να έ
χουν σταματήσει οι εργασίες στην επέκτα
ση προς Καλαμαριά. Μόνο χτες διαγνώ- 
σθηκαν άλλα 10 κρούσματα, με την «Τα
ξική Ενότητα» στο Σωματείο Εργαζομέ
νων κατασκευής του μετρό να καταγγέλ
λει την ολιγωρία της διοίκησης που συνε
χίζει να παίρνει αποσπασματικά μέτρα, τα 
οποία δεν διασφαλίζουν την υγεία των ερ
γαζομένων. Σημειώνει ότι συνεχίζουν να υ
πάρχουν ελλείψεις σε αντισηπτικά, γάντια, 
φόρμες, φόρμες «γκανάιτ» (μιας χρήσης). 
Συνεχίζουν να γίνονται εργασίες που από 
τη φύση τους απαιτούν συγχρωτισμό (ρίξιμο 
μπετόν κ.ά.), συνεχίζονται τα εξαντλητικά 
ωράρια (με τα 9ωρα και ΙΟωρα, τα Σάββα

τα, ακόμα και Κυριακές).
Καταγγέλλει τις τεράστιες 

ευθύνες που έχουν η κυβέρ
νηση και η Τοπική Διοίκηση 
για τον μη έλεγχο των συνθη
κών υγιεινής και ασφάλειας 
ενός έργου που μπορεί να α- 
ποτελέσει ωρολογιακή βόμ
βα στην πόλη και την ευρύ
τερη περιοχή.

Στην Κοζάνη
Με «λύση έκτακτης ανά

γκης» λειτουργεί η ΜΕΘ του 
ΓΝ Νοσοκομείου Κοζάνης, ό
πως σημειώνει η Επιτροπή Α
γώνα Υγειονομικών ΓΝ Κο
ζάνης και ΚΥ Σιάτιστας, α
φού η λειτουργία της βασίζε

ται σε «αποσπάσεις συναδέλφων από άλ
λα τμήματα και με μόλις έναν εξειδικευμέ- 
νο εντατικολόγο». «Σαφώς και μπορεί να 
λειτουργήσει υπέρ των πιο επιβαρυμένων 
Covid ασθενών και να αποσυμφορήσει ως 
ένα βαθμό την Παθολογική κλινική, σε κα
μία περίπτωση όμως δεν μπορεί να θεωρη
θεί ότι πληροί τις προϋποθέσεις λειτουρ
γίας ενός εξειδικευμένου τμήματος, όπως 
είναι η Μονάδα Εντατικής θεραπείας», α
ναφέρει και καλεί το λαό της περιοχής να 
μη σταματήσει να διεκδικεί ΜΕΘ στο ύ
ψος των σύγχρονων αναγκών με προσλή
ψεις μόνιμου εξειδικευμένου προσωπικού. 
Και ταυτόχρονα, λόγω των έκτακτων ανα
γκών, ουσιαστική και άμεση επίταξη του ι
διωτικού τομέα.

Μέρα δράσης από 
το Σωματείο του ΑΧΕΠΑ

Μέρα δράσης για την Υγεία θα οργανώ
σει το Σωματείο Εργαζομένων ΑΧΕΠΑ, τις 
μέρες που θα συζητιέται ο προϋπολογισμός 
του 2021 στη Βουλή. Με την ομόφωνη α
πόφαση, που πάρθηκε μετά από πρόταση 
της «Αγωνιστικής Συσπείρωσης Υγειονο
μικών», θα καλέσει και τα άλλα σωματεία 
των υγειονομικών να συναποφασίσουν τη 
δραστηριότητα αυτή.

Με το πλαίσιο πάλης που αποφάσισαν α- 
ναδεικνύουν τις τεράστιες ευθύνες της κυ
βέρνησης για την εξέλιξη της πανδημίας, 
καταγγέλλουν ότι στο ΑΧΕΠΑ «τα μέτρα για 
την προστασία των εργαζομένων είναι ου
σιαστικά ανύπαρκτα» και σημειώνουν: «Αν 
η κυβέρνηση είχε προχωρήσει στην πραγ
ματική επίταξη ιδιωτικών κλινικών, όσο και 
στην κάλυψη των κενών του ΕΣΥ μέσω προ
σλήψεων, τώρα δεν θα ήμασταν στα όριά 
μας», «δεν θα καθυστερούσε η εισαγωγή 
νοσηλευόμενων σε ΜΕΘ, δεν θα μας φώ
ναζαν να επιστρέφουμε στη δουλειά πριν 
αρνητικοποιηθούμε, ούτε θα είχε καταρ- 
γηθεί η παροχή δημόσιας Υγείας μιας ολό
κληρης χώρας στο όνομα ενός μόνο ιού».

Δηλώνουν επίσης την εναντίωσή τους 
στην προσπάθεια της κυβέρνησης να δια- 
σπάσει τους εργαζόμενους με αφορμή το 
επίδομα Χριστουγέννων, και την καλούν 
«αντί να μας κερνάει από αυτά που μας 
έκλεψαν, ας επαναφέρει μόνιμα τον 13ο 
και 14ο μισθό».
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Εδώ και τώρα μαζικές προσλήψεις μόνιμου 
προσωπικού και επίταξη του ιδιωτικού τομέα
Εγκληματικές οι ευθύνες της κυβέρνησης για τις συνεχιζόμενες μετακινήσεις 
από τραγικά υποστελεχωμένα νοσοκομεία« Κυβέρνηση και υπουργείο Υγεί

ας έχουν εγκληματικές ευθύ
νες. Ακόμα και τώρα εφαρμό
ζουν απαρέγκλιτα την πολιτι

κή της υποχρηματοδότησης και της υπο- 
στελέχωσης που έχει οδηγήσει στα ση
μερινά τραγικά αδιέξοδα», αντί να προ
χωρήσουν σε μαζικές προσλήψεις μόνι
μου προσωπικού και επίταξη του ιδιωτι
κού τομέα, τονίζει σε ανακοίνωσή της η 
Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών 
Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ), με αφορμή 
την απόφαση της κυβέρνησης να καλέ- 
σει μέσω των ΥΠΕ σε νέες μετακινήσεις 
υγειονομικών του ΕΣΥ προς τη Βόρεια 
Ελλάδα, όπως και τις σχετικές δηλώσεις 
του υπουργού.

Στην ανακοίνωσή της, η ΟΕΝΓΕ επι
σημαίνει τα εξής:

«Με έγγραφό τους, διοικητές των Υ
ΠΕ αναζητούν προσωπικό από τα νοσο
κομεία της αρμοδιότητάς τους για να 
μετακινηθούν στη Βόρεια Ελλάδα με α
ντάλλαγμα διπλό μισθό. Διευθυντές των 
Ιατρικών Υπηρεσιών παρακάμπτουν δι
ευθυντές τμημάτων και αναζητούν για
τρούς από τα ήδη τραγικά υποστελεχω
μένα νοσοκομεία για να καλύψουν "ά
μεσες και επιτακτικές ανάγκες" των νο
σοκομείων της Βόρειας Ελλάδας. Ο υ
πουργός Υγείας προσφέρει σαν αντάλ
λαγμα για όσους “εθελοντικά" μετακινη
θούν διπλό μισθό!

Αναρωτιόμαστε: Πού χρειάζεται για
τρούς στη Βόρεια Ελλάδα; Στις Σέρρες; 
"Το νοσοκομείο δουλεύει άψογα", δή
λωνε ο διοικητής του νοσοκομείου μόλις

πριν από λίγες μέρες! "Είναι ανακρίβειες 
οι καταγγελίες της Ενωσης Νοσοκομει
ακών Γιατρών Σερρών", έλεγε ο αντιπε- 
ριφερειάρχης! Στη Δράμα; Μα "το νοσο
κομείο δεν έχει πρόβλημα", δήλωνε πριν 
από λίγες μέρες ο κ. Κικίλιας, διαψεύδο- 
ντας την πρόεδρο της Ενωσης Νοσοκο
μειακών Γιατρών Δράμας!

Αραγε, για ποιο λόγο δεν δίνει εντολή 
σε γιατρούς να πάνε υποχρεωτικά στη 
Βόρεια Ελλάδα να καλύψουν τις "άμε
σες και επιτακτικές ανάγκες" όταν μοι
ράζει τα εντέλλεσθε δεξιά και αριστερά 
όλο αυτόν τον καιρό, όπως κάνει και με 
ειδικευόμενους ψυχιάτρους που μετακι

νούνται σε τμήματα Covid, π.χ. του Θρι- 
ασίου Νοσοκομείου; Οταν με εντέλλε
σθε υποχρεώνει παιδοχειρουργό να κα
λύψει ME© Covid ενηλίκων στη Λαμία;

Γιατί πετάει την ευθύνη στους γιατρούς 
να πάνε δήθεν εθελοντικά, με δόλω
μα το διπλό μισθό, αμαυρώνοντας ακό
μα και την ίδια την έννοια του εθελοντι
σμού; Ποιος γιατρός μπορεί να πάει από 
την υπόλοιπη χώρα στη Βόρεια Ελλάδα 
που στενάζει αυτές τις μέρες;

Οι ανάγκες στα υπόλοιπα νοσοκομεία 
της χώρας δεν είναι "άμεσες και επιτα
κτικές"; Ποιος θα φύγει και ποιος θα μεί
νει πίσω άραγε; Ο πνευμονολόγος του

θριασίου που εφημερεύει για 65 ασθε
νείς να φύγει; Ο παθολόγος στο Αγρίνιο 
που περιθάλπει 30 και πλέον ασθενείς; 
Ο εντατικολόγος της Κορίνθου που δέ
χεται περιστατικά από την Αθήνα; Αντι
μετωπίζεται το πρόβλημα με τους 8 για
τρούς από την Αθήνα και την Αργολίδα; 
Πού θα πρωτοπάνε; Στη Θεσσαλονίκη, 
στη Δράμα, στις Σέρρες, στην Κατερί
νη, στα Γιαννιτσά; Ο διευθυντής παθολό
γος στην Παμμακάριστο που μετακινείται 
περισσεύει; Οταν οι γιατροί του νοσοκο
μείου κάνουν έως 8 εφημερίες και δέ
χονται ασθενείς με Covid όλο το 24ωρο;

Τι θα γίνει αν όλοι οι γιατροί από τις υ
πόλοιπες περιοχές θελήσουν, ανταπο- 
κρινόμενοι στο κάλεσμα του υπουργού 
Υγείας, να ακολουθήσουν το παράδειγ
μα των συναδέλφων τους και πάνε στα 
νοσοκομεία της "πρώτης γραμμής", για
τί τα νοσοκομεία στην Αθήνα, στην Πά
τρα, στο Αγρίνιο, στα Γιάννενα, σύμφω
να με τον υπουργό Υγείας, είναι στα "με
τόπισθεν" της μάχης; Δεν είναι νοσοκο
μεία πρώτης γραμμής!

Γιατί δεν προσλαμβάνει τους 4 παθο
λόγους που έχουν υποβάλει υποψηφιό
τητα για μια θέση στις Σέρρες; Γιατί δεν 
προσλαμβάνει όλους τους παθολόγους, 
πνευμονολόγους, αναισθησιολόγους, καρ
διολόγους που έχουν βάλει υποψηφιότη
τα για τις λιγοστές θέσεις μόνιμων για
τρών που έχουν προκηρυχθεί στη Βόρεια 
Ελλάδα; Γιατί δεν επιτάσσει τους ιδιώτες 
γιατρούς (εξυπακούεται με εργασιακά και 
μισθολογικά δικαιώματα όπως των υπό
λοιπων γιατρών του ΕΣΥ);

Και για να έχουμε καλό ερώτημα: Γιατί 
ζητάει να πάνε γιατροί στη Βόρεια Ελλά
δα; Αφού όσα καταγγέλλει μία "μειοψη
φία συνδικαλιστών" γιατρών για τις τραγι
κές ελλείψεις είναι fake news και το σύ
στημα Υγείας είναι "θωρακισμένο". Οσο 
για την εθελοντική προσφορά, ανάμεσα 
στους συναδέλφους που ανέφερε τα ο- 
νόματά τους ο υπουργός Υγείας ότι πά
νε "εθελοντικά", υπάρχουν συνάδελφοι 
που ούτε είχαν απαντήσει στις προτά
σεις που τους έγιναν ή ακόμα χειρότε
ρα δεν το γνώριζαν καν!

Ντροπή τους. Κυβέρνηση και υπουρ
γείο Υγείας έχουν εγκληματικές ευθύ
νες. Ακόμα και τώρα εφαρμόζουν απα
ρέγκλιτα την πολιτική της υποχρηματο
δότησης και της υποστελέχωσης που 
έχει οδηγήσει στα σημερινά τραγικά 
αδιέξοδα. Ακόμα και τώρα δεν διστά
ζουν να εφαρμόζουν την πολιτική που 
θυσιάζει την υγεία και τη ζωή μας στη 
ζυγαριά του κόστους - οφέλους. Είναι 
αδίστακτοι.

Εδώ και τώρα επιβάλλεται η κυβέρ
νηση να υλοποιήσει τις προτάσεις των 
μαχόμενων υγειονομικών, των Ενώσεων 
Νοσοκομειακών Γιατρών, της ΟΕΝΓΕ:
• ΑΜΕΣΑ, προσλήψεις των 2.500 για
τρών που έκαναν αίτηση για τις 940 θέ
σεις από το Φλεβάρη. Προσλήψεις μα
ζικές μόνιμου προσωπικού.
• ΑΜΕΣΑ, επίταξη του ιδιωτικού τομέα 
της Υγείας, κλίνες, υποδομές, ιατρικό και 
νοσηλευτικό προσωπικό.
• Μονιμοποίηση όλων των επικουρικών 
γιατρών χωρίς όρους και προϋποθέσεις».
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Μετακύλιση ευθυνών στους εργαζόμενους 
και επικίνδυνες «εκπτώσεις» από την κυβέρνηση

Τ
ην ώρα που αυξάνεται συνεχώς ο αριθμός κρουσμάτων κορο- 
νοϊού σε υγειονομικούς που δίνουν τη μάχη στα υποστελεχω
μένα δημόσια νοσοκομεία, αντί η κυβέρνηση να διασφαλίσει 
έστω και τώρα τις αναγκαίες εφεδρείες με μαζικές προσλήψεις, 

προσαρμόζει επικίνδυνα τα «πρωτόκολλα» στις τεράστιες ελλεί
ψεις και επιχειρεί να ρίξει την ευθύνη για την κατάσταση στους ί
διους τους υγειονομικούς.

Είναι χαρακτηριστικό ότι μόνο σε 7 μέρες (17/11 - 24/11) υπολο
γίζεται ότι τουλάχιστον 223 εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκο
μεία της 1ης ΥΠΕ (Αττική) βρέθηκαν θετικοί στον κορονοϊό, α
ριθμός μικρότερος από τον πραγματικό, καθώς δεν πραγματοποι
ούνται τακτικοί έλεγχοι στο σύνολο του προσωπικού, ούτε ιχνηλα
τήσεις όλων των επιβεβαιωμένων κρουσμάτων.

Η 1η ΥΠΕ με έγγραφό της στις 2/12/2020 παρατηρεί «αυξη
τική τάση των επιβεβαιωμένων κρουσμάτων μεταξύ των εργαζο
μένων» και... 9 μήνες μετά την εμφάνιση της πανδημίας στη χώ
ρα, εκτιμά την «άκρως επιτακτική ανάγκη λήψης μέτρων, προκει- 
μένου να καταστείλουμε την αυξητική τάση των κρουσμάτων»\ Α
ναζητεί τους ενόχους στο πρόσωπο των υγειονομικών, ψέγοντας 
μάλιστα τις διοικήσεις ότι «δεν έχετε λάβει κανένα διοικητικό μέ
τρο, ως συνέπεια μη τήρησης των μέτρων προστασίας από εργα
ζόμενους, οι οποίοι συστηματικά δεν τα τηρούν», ενώ καλεί και 
σε επιβολή «πειθαρχικών ποινών».

Επιχειρώντας μάλιστα να καλλιεργήσει κάλπικες εντυπώσεις 
και επικαλούμενη οριακές αν όχι ανύπαρκτες διαφοροποιήσεις, ι
σχυρίζεται ότι «τα νοσοκομεία που παρουσιάζουν μεγαλύτερο α
ριθμό εργαζομένων επιβεβαιωμένων κρουσμάτων (...) είναι κατ’ε- 
ξοχήν τα νοσοκομεία που δεν νοσηλεύουν μεγάλο αριθμό περι
στατικών Covid-19». Η πραγματικότητα βέβαια είναι ότι οι υγειο
νομικοί αφήνονται χωρίς επαρκή μέτρα προστασίας σε όποιο νο
σοκομείο και αν βρίσκονται, από την ίδια τη δουλειά τους έρχο
νται σε επαφή με μάζες ασθενών σε συνθήκες έξαρσης της παν
δημίας, στην οποία είναι εκτεθειμένοι και οι ίδιοι όπως όλος ο λα
ός σε κάθε πτυχή της ζωής τους (στα «παστωμένα» ΜΜΜ, στις 
επαφές με τα μέλη της οικογένειάς τους που δουλεύουν σε χώ

ρους δουλειάς με ανύπαρκτα μέτρα, κ.ο.κ.).
Η κυβέρνηση έχει την πλήρη ευθύνη για την κατάσταση. Τή

ρηση των μέτρων σημαίνει επάρκεια σε προσωπικό, υποδομές, ε
φεδρείες, τακτικός και καθολικός έλεγχος όλων των εργαζομέ
νων, όλους τους όρους εκείνους που διασφαλίζουν τους ίδιους 
και τους ασθενείς.

Επικίνδυνες αλχημείες στο έδαφος 
των τεράστιων ελλείψεων

Την ίδια ώρα που κατηγορεί τους υγειονομικούς, η κυβέρνηση φέρ
νει νέες επικίνδυνες εκπτώσεις στα υγειονομικά πρωτόκολλα, με 
«επιστημονικοφανές» επίχρισμα.

Χαρακτηριστικές είναι οι νέες οδηγίες του ΕΟΔΥ για τους επαγ- 
γελματίες Υγείας σε ό,τι αφορά τη «στρατηγική λήξης καραντίνας 
και απομόνωσης» (6/11/2020).

Σε αυτές:
- Για τους υγειονομικούς με ήπια νόσηση Covid «συστήνεται» η 

διενέργεια εργαστηριακού ελέγχου πριν από την επιστροφή τους 
στην εργασία μόνο για όσους «εργάζονται σε κλινικά τμήματα με 
ειδικούς πληθυσμούς ασθενών» (ανοσοκατασταλμένοι και βαρέ- 
ως πάσχοντες ασθενείς).

- Ακόμα και για βαριά νόσηση, «ως μέγιστος χρόνος απομόνωσης 
συστήνονται οι 20 ημέρες από την έναρξη των συμπτωμάτων της νό
σου, ανεξάρτητα από το αποτέλεσμα του εργαστηριακού ελέγχου».

- Επιπλέον, το προσωπικό που θεωρείται ότι βρίσκεται σε «υψηλού 
βαθμού έκθεση» με επιβεβαιωμένο κρούσμα, τίθεται σε καραντί
να μόνο για 7 μέρες «από την τελευταία επαφή με το επιβεβαιωμένο 
κρούσμα και εφόσον παραμένει ασυμπτωματικό επιστρέφει στην ερ
γασία του με μία αρνητική δοκιμασία μοριακής ανίχνευσης του ιού».

Πατώντας στις παραπάνω οδηγίες, η διοίκηση του ΑΧΕΠΑ έκα
νε ένα βήμα παραπέρα, καλώντας τους υγειονομικούς που βρέθη
καν θετικοί να επιστρέφουν στη δουλειά (αν έχουν συμπληρώσει τις 
προβλεπόμενες μέρες καραντίνας) ακόμα και με θετικό τεστ. Οπως

αναφέρει, «υπάλληλοι που συνεχίζουν να έχουν θετικό αποτέλε
σμα δεν απασχολούνται σε θέσεις 1ης γραμμής»!

Αμεση ήταν η καταγγελία του Σωματείου Εργαζομένων ΑΧΕΠΑ 
και τα εύλογα ερωτήματα. Οπως επισημαίνει, «σε ένα νοσοκομείο 
με εμπλοκή στη μάχη με τον Covid-19, όπως το ΑΧΕΠΑ, ποια εί
ναι η πρώτη γραμμή και ποια η δεύτερη ανά κατηγορία εργαζομέ
νων; Στην υποτιθέμενη "δεύτερη γραμμή" δεν υπάρχουν κίνδυνοι 
διασποράς του κορονοϊού; Η εξάντληση που παρουσιάζουν οι πε
ρισσότεροι από αυτούς που αναρρώνουν από τον κορονοϊό για
τί δεν υπολογίζεται;».

Μπαράζ νέων κρουσμάτων 
στα νοσοκομεία

Στο μεταξύ, χτες στο Ογκολογικό Νοσοκομείο «Αγιος Σάβ
βας» εντοπίστηκαν 14 κρούσματα σε άλλη μία Παθολογική κλι
νική (8 ασθενείς, 3 νοσηλευτές, 2 συνοδοί, 1 γιατρός), που έκλει
σε προσωρινά. Μόνο τους τελευταίους δύο μήνες έχουν κλείσει 
5 τμήματα του νοσοκομείου (γραφείο προσωπικού, υπερήχων, α
κτινοβολίας κ.ά.). Αυτήν τη στιγμή σε καραντίνα είναι 30 εργα
ζόμενοι. Η διοίκηση του νοσοκομείου, όπως καταγγέλλουν οι ερ
γαζόμενοι, διέταξε προκαταρκτική εξέταση και καλεί σε απολο
γία τους 3 ειδικευόμενους γιατρούς που είχαν νοσήσει πρώτοι. 
Σήμερα, όπως και χτες, οι εργαζόμενοι του νοσοκομείου προχω
ρούν σε παράσταση διαμαρτυρίας. Να σημειωθεί ότι λόγω έλλει
ψης νοσηλευτών και βοηθητικού προσωπικού, το ρόλο αυτό έχουν 
αναλάβει οι συγγενείς - συνοδοί, οι οποίοι υποχρεώνονται κά
θε βδομάδα να πληρώνουν για να κάνουν τα απαιτούμενα τεστ.

Στο Νοσοκομείο «Γεννηματάς», μόνο τις τελευταίες δυο βδο
μάδες εντοπίστηκαν 35 κρούσματα στο προσωπικό. Αποφασίστη- 
καν το κλείσιμο της Γ’ Παθολογικής κλινικής την ερχόμενη Κυ
ριακή, που εφημερεύει, και η μετατόπιση της εφημερίας στη Β’ 
Παθολογική (η μόνη που έχει απομείνει ως non Covid), που ήδη 
μετρά 50 ράντζα, εκ των οποίων και ορισμένα βαριά περιστατικά.
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1  Ανακοίνωση υπεράσπισης του προέδρου συλλόγου
εργαζομένων στο Νοσοκομείο

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 231.72 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ανακοίνωση υπεράσπισης του προέδρου 
συλλόγου εργαζομένων στο Νοσοκομείο
Από τον Σύλλογο Διοικητικού Προσωπικού 
του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας

Τ
ον πρόεδρο του Συλλόγου Εργαζομέ
νων στο Νοσοκομείο Βόλου Κων, Μην- 
δρινό (ο ίδιος ούτε προχθές απάντησε 
στα όσα του καταλόγισαντα υπόλοιπα μέλη του 

συλλόγου) ανέλαβε να υπερασπιστεί με ανα
κοίνωσή του ο πρόεδρος του Συλλόγου Διοικη
τικού Προσωπικού του Πανεπιστημίου Θεσσα
λίας Δημήτρης Μαριεττάκης, με αφορμή τα 
όοα κατήγγειλαν συνάδελφοί του σε βάρος 
του ότι «ενώ γνώριζε ότι είναι θετικός στον κο- 
ρονοίό συμμετείχε σε κινητοποίηση έξω από 
το νοσοκομείο» και τώρα βγαίνει και καταγγέλ
λει αφενός μη τήρηση μέτρων στο Αχιλλοπού- 
λειο, αφετέρου ότι υποχρεώνονται να επιστρέ
φουν στην εργασία τους υπάλληλοι, χωρίς να 
έχουν υποβληθεί σε τεστ που να επιβεβαιώνει 
ότι έχουν ξεπεράοει τον κορονοϊό.

Ειδικότερα σε ανακοίνωση που υπογράφει ο 
κ. Μαριεττάκης αναφέρει μεταξύ άλλων: «Θα 
περίμενε κανείς κάποια αντίδραση από την 
πλευρά της κυβέρνησης απέναντι στις καταγ
γελίες του προέδρου του Συλλόγου Εργαζομέ
νων του Νοσοκομείου Βόλου για την επιστρο
φή στην εργασία εργαζομένων που νόσησαν 
και εξακολουθούν να είναι θετικοί οτον κορο- 
νοίό. Η αντίδραση όμως ήρθε διά μέσου των 
υπερασπιστών της κυβέρνησης μέσα στο Νο
σοκομείο. Αντί να τα βάλουν με την κυβέρνηοη 
και τον ΕΟΔΥ που αναγκάζουν θετικούς στον

κορονοϊό να επιστρέφουν οτη δουλειά, τα βά
ζουν με τον πρόεδρο και την πλειοψηφία του 
ΔΣ που υψώνουν ανάοτημα υπερασπιζόμενοι 
τα συμφέροντα των συναδέλφων και την προ
στασία της δημόσιας υγείας.

Με την αντίδρασή τους αυτή απέδειξαν ότι 
μόνο με ψέματα και συκοφαντίες μπορείς να 
αντιμετωπίσεις μια τίμια και καθαρή στάση. Να 
μας απαντήσουν αν είναι αλήθεια ή ψέματα και 
γελοίες φλυαρίες όπως ισχυρίζονται, ότι εργα
ζόμενοι θετικοί αναγκάζονται να επιοτρέψουν 
στην εργαοία τους.

Ισχυρίζονται επίαης ότι ο κ. Μηνδρινός, ενώ 
γνώριζε ότι είναι θετι κός συμμετείχε σε κινητο
ποίηση. Πρόκειται για άθλιο ψέμα με στόχο να 
συκοφαντήσουν και να διαβάλλουν έναν συνε
πή και τίμιο συνδικαλιστή και παράλληλα να φι
μώσουν κάθε αγωνιστική φωνή. Τον κ. Μην- 
δρινό τον γνωρίζω προσωπικά και ξέρω ότι 
από τότε που διαγνώστηκε θετικός τέθηκε σε 
καραντίνα στο σπίτι του και παραμένει εκεί μέ
χρι σήμερα. Μια μέρα πριν τη διάγνωση, γινό
ταν μια συμβολική κινητοποίηση για την προ
στασία της υγείας και των δικαιωμάτων μας, 
στην οποία συμμετείχε και το δικό μας σωμα
τείο. Εκεί τον είδαμε να παρακολουθεί από με
γάλη απόσταση, προληπτικά, επειδή είχε κά
νει τεστ αλλά δεν είχε διαγνωστεί ακόμα θετι
κός στον κορονοϊό».
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1  Κάλεσμα Μητσοτάκη στους πολιτικούς αρχηγούς να
εμβολιαστούν δημοσίως

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 281.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΣ ΟΑ ΕΙΝΑΙ ΔΩΡΕΑΝ ΚΑΙ ΕΘΕΛΟΝΤΙΚΟΣ

Κάλεσμα Μητσοτάκη 
στους πολιτικούς αρχηγούς 
να εμβολιαστούν δημοσίως

ΕΜΒΟΛΙΟ ΓΙΑ ΚΟΡΩΝΟΪΟ
Κάλεσμα Μητσοτάκη στους πολιτικούς 
αρχηγούς να εμβολιαστούν δημοσίως

Τη διαδικασία που θα ακο
λουθηθεί για τον εμβολιασμό 
του πληθυσμού για τον κορω- 
νοϊό ανακοίνωσε ο Στέλιος 
Πέτσας, ενώ τόνισε πως ο 
πρωθυπουργός θα καλέσει 
τους πολιτικούς αρχηγούς να 
εμβολιαστούν δημοσίως.

Ο κυβερνηπκος εκπρόσω
πος κατά τη διάρκεια της ενη
μέρωσης των πολιτικών συ
ντακτών ανέφερε πως μια σει
ρά από εμβόλια μπαίνουν στη 
διαδικασία της τελικής έγκρι
σης και θα είναι στη χώρα μας 
τέλη Δεκεμβρίου η αρχές Ια
νουάριου.

Ο εμβολιασμός 
θα είναι δωρεάν 
και εθελοντικός

Ο κ. Πέτσας διευκρίνισε 
για ακόμη μία φορά πως ο εμ
βολιασμός θα είναι εθελοντι
κός και δωρεάν, τόνισε ωστό
σο ότι θα υπάρξει προσπά
θεια και καμπάνια προκειμέ- 
νου να πειστούν οι πολίτες για 
την ασφάλεια και την αποτε- 
λεσματικότητά του.

Θα εμβολιάζονται 
2 εκατ. πολίτες 

μηνιαίως
Σε ό,τι αφορά τη διαδικα

σία των εμβολιασμών ο κ. Πέ

τσας ανέφερε ότι δημιουρ- 
γούνται ήδη 1.018 εμβολια- 
στικά κέντρα σε όλη την Ελ
λάδα έτσι ώστε ο εμβολια
σμός να αρχίσει μετά την 
πρώτη παραλαβή.

Εκτιμάται ότι θα μπορούν 
να εμβολιάζονται μηνιαίως 
περίπου 2.117.440 πολίτες. 
Και αν έρθουν περισσότερα 
εμβόλια -τον ίδιο μήνα- μπο
ρεί, εφόσον χρειαστεί, να 
υπάρξει περαιτέρω ανάπτυξη 
του σχεδίου για τη δημιουρ
γία επιπλέον εμβολιαστικών 
κέντρων.

Υγειονομικοί και 
ευπαθείς ομάδες θα 
εμβολιαστούν πρώτα

Από τον Ιανουάριο έως τον 
Μάρτιο θα 'Τρέξει" καμπάνια 
ια τον εμβολιασμό του πλη- 
υσμού. Πρώτα θα εμβολια

στούν οι υγειονομικοί, θα ακο
λουθήσουν οι ευπαθείς ομά
δες (ανω των 65 ετών ή με

υποκείμενα νοσήματα) και 
στη συνέχεια ο γενικός πλη
θυσμός. Οι πολίτες θα μπο
ρούν να κλείσουν ραντεβού 
για τον εμβολιασμό είτε μέσω 
SMS, είτε διαδικτυακά, είτε 
τηλεφωνικά μέσω τηλεφωνι
κών κέντρων.

Κάλεσμα του 
πρωθυπουργού 

στους πολιτικούς 
αρχηγούς 

να εμβολιαστούν
Απαντώντας σε ερώτηση 

δημοσιογράφου, ο κ. Πέτσας 
είπε πως ο πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσοτάκης θα εί
ναι από τους πρώτους που θα 
κάνουν το εμβόλιο και μάλι
στα θα απευθύνει κάλεσμα σε 
όλους τους πολπικούς αρχη
γούς να εμβολιαστούν προ- 
κειμένου να δώσουν το σω
στό μήνυμα στους πολίτες.
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1  Αντιδράσεις κατά του υπουργού Υγείας από την
Ομοσπονδία Νοσοκομειακών Γιατρών

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 135.06 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αντιδράσεις κατά του υπουργού 
Υγείας από την Ομοσπονδία 
Νοσοκομειακών Γιατρών
Ζητεί προσλήψεις μόνιμου προσωπικού

Αντιδράσεις έχουν προκα- 
λέσει στον χώρο των υγει
ονομικών και συγκεκριμένα 
των νοσοκομειακών γιατρών 
του ΕΣΥ οι προχτεσινές ανα
κοινώσεις του υπουργού 
Υγείας Βασίλη Κικίλια για τη 
μετάβαση γιατρών στα νοσο
κομεία της Βόρειας Ελλάδας 
με διπλάσιο μισθό.

Εκτός όλων των άλλων η 
ΟΕΝΓΕ αφήνει αιχμές και

για τη διαδικασία επιλογής, καθώς 
όπως σημειώνει «όσο για την εθε
λοντική προσφορά, ανάμεσα στους 
συναδέλφους που ανέφερε τα ονό
ματα τους ο Υπουργός Υγείας ότι 
πάνε «εθελοντικά» υπάρχουν συνά
δελφοι που ούτε είχαν απαντήσει 
στις προτάσεις που τους έγιναν ή 
ακόμα χειρότερα δεν το γνώριζαν 
καν!».

«Ντροπή τους. Κυβέρνηση και 
Υπουργείο Υγείας έχουν εγκληματι
κές ευθύνες.

Ακόμα και τώρα εφαρμόζουν 
απαρέγκλιτα την πολιτική της υπο- 
χρηματοδότηοης και της υποστελέ- 
χωσης που έχει οδηγήσει στα σημε
ρινά τραγικά αδιέξοδα. Ακόμα και 
τώρα δε διστάζουν να εφαρμόζουν 
την πολιτική που θυσιάζει την υγεία 
και τη ζωή μας στη ζυγαριά του κό- 
στους-οφέλους. Είναι αδίστακτοι» 
αναφέρει χαρακτηριστικά η ΟΕΝΓΕ 
με ανακοίνωσή της.

Αναφέροντας μια σειρά από κενά 
που υπάρχουν οτα διάφορα νοσο
κομεία ολόκληρης της χώρας, η 
ΟΕΝΓΕ επαναφέρει τα αιτήματά της 
και σε αυτό το πλαίσιο ζητάει εδώ 
και τώρα προσλήψεις των 2500 για
τρών που έκαναν αίτηση για τις 940 
θέοεις από το Φλεβάρη, προσλή
ψεις μαζικές μόνιμου προσωπικού 
στο ΕΣΥ. Την επίταξη του ιδιωτικού 
τομέα της Υγείας, κλίνες, υποδο
μές, ιατρικό και νοσηλευτικό προ
σωπικό καθώς και τη μονιμοποίηση 
όλων των επικουρικών γιατρών χω
ρίς όρους και προϋποθέσεις.
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1  ΑΥΞΗΣΗ ΠΕΡΙΣΤΑΤΙΚΩΝ ΤΟΥ ΙΟΥ ΣΤΗΝ ΕΛΑΣΣΟΝΑ
πανδημία. Ο δήμαρχος Ελασσόνας µεγάλη έξαρση
κορωνοϊού ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 101.96 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΥΞΗΣΗ
ΠΕΡΙΣΤΑΤΙΚΩΝ ΤΟΥ 
ΙΟΥ ΣΤΗΝ ΕΛΑΣΣΟΝΑ
Δύσκολη εξελίσσεται η κατάσταση 
στην Ελασσόνα σχετικά με την 
πανδημία. 0 δήμαρχος Ελασσόνας 
Νίκος Γάτσας αναφέρθηκε στη 
μεγάλη έξαρση κορωνοϊού 
που καταγράφεται το τελευταίο 
διάστημα. Ενώ μέχρι και τον 
Νοέμβριο υπήρχαν συνολικά 
100 κρούσματα, πλέον τα 
κρούσματα έχουν ανέλθει στα 350, 
αύξηση πάνω από 200%, όπως 
επισημάνθηκε.
Υψηλά παραμένουν τα ποσοστά 
των θετικών κρουσμάτων 
κορωνοϊού στους οικισμούς Ρομά 
των Τρικάλων. Μετά τα 39 που 
επιβεβαιώθηκαν την Τρίτη σε έναν 
από αυτούς, διενεργήθηκαν εκ 
νέου τεστ το πρωί της Πέμπτης και 
στον δεύτερο οικισμό. Σε σύνολο 
66 rapid test βρέθηκαν θετικά 
11, εκ των οποίων 9 άντρες και 2 
γυναίκες. Με κλειστές τις κλινικές 
απά την πληθώρα των κρουσμάτων 
αρχίζουν κάθε μέρα οι εφημερίες 
των νοσοκομείων στη Λάρισα.
Ο Λαρισαίος αντιπρόεδρος των 
τραυματιοφορέων Λάμπρος 
Τσάπαλης, εργαζόμενος στο 
Πανεπιστημιακό, έχοντας στο 
πλευρό του τον πρόεδρο της 
ΠΟΕΔΗΝ ξεκίνησε απεργία πείνας, 
υπερασπιζόμενος αιτήματα όλων 
των συναδέλφων του.
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1  Σε απόγνωση οι ειδικευόμενοι γιατροί στις κλινικές
covid του Νοσοκομείου Βόλου

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 331.67 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΝΑΣ ΛΙΑΣΩΛΗΝΩΜΕΝΟΣ ΜΕΤΑΦΕΡΘΗΚΕ ΣΤΗ ΜΕΘ ΛΑΜΙΑΣ - ΜΕΙΩΣΗ ΚΡΟΥΣΜΑΤΩΝ

Σε απόγνωση οι ειδικευόμενοι γιατροί 
στις κλινικές covid του Νοσοκομείου Βόλου

Κ
λειστές» παραμένουν οι μονάδες αρνητικής 
πίεσης και η ΜΕΘ covid στο Νοσοκομείο 
του Βόλου, όπου νοσηλεύονται 5 και 8 άτο
μα αντίστοιχα, ενώ στις τρεις κλινικές νοσηλεύονται 

άλλα 7ο άτομα, με τις διαθέσιμες κλίνες να είναι 110. 
Διασωληνωμένη εκτός ΜΕΘ είναι μια 75χρονη γυναί
κα. Τα εξιτήρια που δόθηκαν χθες ήταν 9 και έγιναν 
πέντε εισαγωγές, ενώ ένα άτομο μεταφέρθηκε στη 
ΜΕΘ της Λαμίας καθώς δεν υπήρχε διαθέσιμη κλίνη. 
Οι εισαγωγές μειώθηκαν το τελευταίο 48ωρο και δό
θηκαν εξιτήρια με αποτέλεσμα να υπάρχουν διαθέσι
μες κλίνες. Σημειώνεται ότι ακόμη δεν έχει χρειασθεί 
να γίνει ανάπτυξη κλινών covid στην καρδιολογική κλι
νική. Οι 9 ειδικευόμενοι γιατροί που έχουν αναλάβει το 
βάροςδιαχείρισηςτων κρουσμάτων στις κλινικές, μετά 
την ασθένεια δύο ειδικών παθολόγων από κορωνοϊό, 
απειλούν τη διοίκηση με παραίτηση, εάν δεν ενισχυ- 
θούν οι κλινικές με 5 παθολόγους. Σε κάθε βάρδια, ο 
κάθε γιατρός έχει στην ευθύνη του 27 ασθενείς, ενώ 
δεν λαμβάνουν ρεπό.

Μειώνονται 
τα κρούσματα
Καταγράφηκαν χθες από τα εργαστήρια του Πανε
πιστημιακού Νοσοκομείου το οποίο ενημερώνεται 
για όλα τα τεστ που πραγματοποιούνται τη Θεσσαλία

και προχωρεί σε επιβεβαιώσεις, 10 νέα κρούσματα 
Covid-19 στην ευρύτερη περιοχή του Βόλου. Το ένα 
κρούσμα αποτελεί επαφή επιβεβαιωμένου κρούσμα
τος ενώ 9 ακόμη εξετάστηκαν κατόπιν συμπτωμάτων 
σε ιδιωτικά εργαστήρια.
Στα Τρίκαλα καταγράφηκαν 28 νέα κρούσματα 
Covid-19. Τα 11 κρούσματα προέκυψαν κατόπιν 
δειγματοληψίας σε οικισμό Ρομά ενώ 16 κρούσματα 
προέρχονται από συρροή κρουσμάτων σε βιομηχανία 
των Τρικάλων. Τέλος 1 κρούσμα εξετάστηκε κατόπιν 
συμπτωμάτων. Στη Λάρισα καταγράφηκαν 85 νέα 
κρούσματα Covid-19. Τα 56 κρούσματα προέρχονται 
από συρροές κρουσμάτων σε κλινικές καθώς και σε 
σωφρονιστικό ίδρυματηςΛάρισαςενώ 27 κρούσματα 
εξετάστηκαν κατόπιν συμπτωματολογίας δεκατρία σε 
ιδιωτικά εργαστήρια και δεκατέσσερα στο Γ.Ν. Λάρι
σας. Τέλος 2 κρούσματα προέκυψαν κατόπιν τυχαίας 
δειγματοληψίας.
Στην Καρδίτσα καταγράφηκαν 29 νέα κρούσματα 
Covid-19. 2 κρούσματα αποτελούν επαφές επιβεβαι
ωμένων κρουσμάτων ενώ 20 κρούσματα προέρχο
νται από συρροή κρουσμάτων σε ιδιωτική κλινική της 
Καρδίτσας. Τέλος 3 κρούσματα εξετάστηκαν κατόπιν 
συμπτωμάτων σε ιδιωτικά εργαστήρια ενώ 4 κρού
σματα προέκυψαν από τη μαζική δειγματοληψία Drive 
Through Testing με έλεγχο ταχείας ανίχνευσης αντιγό

νου (Rapid Tests)omv περιοχή του Παλαμά.

Νέα δωρεάν τεστ
Στο πλαίσιο των δράσεων της Περιφέρειας Θεσσαλίας 
και του ΕΟΔΥ για τον περιορισμό της διασποράς του 
ιού, συνεχίζονται οι δωρεάν μαζικοί δειγματοληπτικοί 
έλεγχοι ταχείας ανίχνευσης αντιγόνου Covid-19 (Rapid 
Tests) μέσω της δράσης «Drive Through Testing».
Οι έλεγχοι θα πραγματοποιηθούν στον Βόλο (Πανθεσ- 
σαλικό Στάδιο) σήμερα Παρασκευή 4.12.2020, από 
ώρα 9 π.μ. έως 1 μ.μ.Όπως ανακοίνωσε η ομάδα του 
ΕΟΔΥ, τα τεστ θα γίνονται κάθε Παρασκευή.

Κρούσμα στην Alpha Bank 
στην Ιάσονος
Όλα τα προβλεπόμενα μέτρα υγειονομικής προστασί
ας έθεσε σε εφαρμογή η Alpha Bank στο κατάστημά 
της, επί της οδού Ιάσονος 16 στον Βόλο, μετά την επι
βεβαίωση κρούσματος Covid-19, σε εργαζόμενο του 
καταστήματος.
Σύμφωνα με το ισχύον υγειονομικό πρωτόκολλο, 
πραγματοποιήθηκε γενική απολύμανση, ενώ οι υπάλ
ληλοι που εργάζονταν στο κατάστημα θα παραμείνουν 
προληπτικά κατ' οίκον για 14 ημέρες.
Το κατάστημα λειτουργεί κανονικά με νέα σύνθεση 
προσωπικού από την Περιφερειακή Διεύθυνση Κε
ντρικής και Βόρειας Ελλάδας της Alpha Bank.
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1  Συνεχίζονται τα προβλήματα εφημερίας στο ΤΕΠ
Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-12-2020

Επιφάνεια: 100.19 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συνεχίζονται τα προβλήματα εφημερίας στο ΤΕΠ
Νέα παράσταση διαμαρτυρίας θα πραγματοποιήσουν σήμερα οι γιατροί στο νοσοκομείο Ρέθυμνου με αφορμή το συνεχιζόμε
νο πρόβλημα των εφημεριών στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών.
Όπως ανέφερε ο πρόεδρος της Ένωσης Γιατρών ΕΣΥ, Γιάννης Σαριδάκης, ένας γιατρός εφημερεύει ταυτόχρονα σε ΤΕΠ και 
Παθολογική Κλινική.
Αυτό δεν είναι δυνατόν να συνεχιστεί, είπε, και προανήγγειλε πως εάν δεν λυθεί άμεσα το θέμα τότε θα σταματήσουν να ει
σάγουν νέους ασθενείς στην Παθολογική Κλινική.
Ο ίδιος πρόσθεσε πως η γιατρός που εφημέρευε στο ΤΕΠ, προερχόμενη από το νοσοκομείο των Χανίων, μέχρι χθες το βράδυ

δεν είχε καν επίσημο έγγραφο μετακίνησης από την ΥΠΕ.
Στο μεταξύ, την ίδια στιγμή η κλινική covid δέχεται σημαντική 
πίεση, λόγω της αύξησης της κίνησης. Χθες νοσηλεύονταν 12 άτο
μα διαγνωσμένα με κορωνοϊό και τρία ύποπτα κρούσματα.
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1   Είναι και ο ρατσισμός θανατηφόρος ιός
Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-12-2020

Επιφάνεια: 122.17 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

■ Είναι και ο ρατσισμός 
θανατηφόρος ιός
Άτρωτος απέναντι στον κορονοϊό δεν είναι κανείς. Και εί
ναι εξοργιστικό να είναι δακτυλοδεικτούμενοι οι θετικοί σε 
covid, να στιγματίζονται και να τους συμπεριφέρεται κά
ποιος ρατσιστικά οποιοσδήποτε. Πολύ περισσότερο να συ- 
μπεριφέρεται ρατσιστικά σε κείνους που βρίσκονται στην 
πρώτη γραμμή του υγειονομικού πολέμου. Ο ρατσισμός εί
ναι κι αυτός θανατηφόρος ιός, δυστυχώς.
Συγκινητική η ανάρτηση στο Faoebook μιας νοσηλεύτρι- 
ας στη ΜΕΘ νοσοκομείου των Αθηνών, χαρακτηριστική 
της ρατσιστικής συμπεριφοράς που βίωσε ή βιώνει από 
ανθρώπους που αύριο μπορεί να τη χρειαστούν, να χρει
αστούν τη φροντίδα της, την αγκαλιά της, την παρηγοριά 
της, μέσα στη ΜΕΘ που εργάζεται. Είναι πιθανόν οι ίδιοι άν
θρωποι που κυκλοφορούν χωρίς μάσκα, που δεν τηρούν τα 
μέτρα προστασίας αλλά πυροβολούν με την συμπεριφορά 
τους τη νοσηλεύτρια. Γράφει η Βάλια μεταξύ άλλων: 
«Μετράω 9 μήνες που εργάζομαι σε νοσοκομείο αναφο
ράς. Αρχικά ήταν όλα άγνωστα για όλους μας και ο φόβος 
επικρατούσε. Γνωστοί και φίλοι, μου έλεγαν πως μπορώ και 
δουλεύω σε αυτές τις συνθήκες και με ρωτούσαν αν φοβά
μαι. Φοβάμαι έλεγα αλλά προσέχω.
Καθώς οι μέρες περνούσαν έβλεπα τα βλέμματα τους πάνω 
μου με αγωνία, καχυποψία και φόβο. Όσοι ήξεραν πού δου
λεύω έκαναν ένα βήμα πίσω. Δεν τους κατηγόρησα ποτέ, 
τους κατανοούσα.
Πριν λίγο καιρό έψαχνα να βρω σπίτι, βρήκα, το έκλεισα, 
έδωσα εγγύηση και μια μέρα μετά με πήρε ο ιδιοκτήτης 
να μου το ακυρώσει γιατί έμαθε η πολυκατοικία ότι δου
λεύω σε ΜΕΘ και φοβήθηκαν οι ένοικοι ότι θα τους κολλή
σω. Ξαφνιάστηκα. Στενοχωρήθηκα. Έκλαψα. Έκλεισα το τη
λέφωνο και με δάκρυα στα μάτια έφυγα για την δουλειά. 
Ένιωθα οργή και θυμό. Οι συνάδελφοι μου και εγώ έχουμε 
υποστεί αρκετές φορές κοινωνικό ρατσισμό αυτούς τους 
μήνες και ας προσέχουμε και ας έχει γεμίσει η μούρη μας 
σπυριά και σημάδια από τις μάσκες».
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1  Ελάχιστες πλέον οι εισαγωγές στις Μονάδες Ειδικών
Λοιμώξεων

Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-12-2020

Επιφάνεια: 248.8 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΡΑΜΕΝΕΙ Η ΠΙΕΣΗ ΣΤΙΣ ΜΕΘ, ΛΟΓΩ ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ ΠΕΡΙΣΤΑΤΙΚΩΝ ΑΠΟ ΤΗ ΒΟΡΕΙΑ ΕΛΛΑΔΑ

Ελάχιστες πλέον οι εισαγωγές στις Μονάδες Ειδικών Λοιμώξεων
Ηαποκλιμάκωση ίων κρουσμά

των σε ικανό βαθμό ώστε να 
αποσυμφορηθούν και οι δομές του 

συστήματος υγείας, με επίκεντρο τις 
Μονάδες Εντατικής θεραπείας, που 
ουσιαστικά βρίσκονται σχεδόν στο 
100% της κάλυψης σε πανελλαδικό 
επίπεδο, είναι προφανώς και η αιτία 
για την παράταση των περιοριστικών 
μέτρων για δύο ακόμη εβδομάδες.

Στα Γιάννενα η πορεία της πανδη
μίας εμφανίζει μια αποκλιμάκωση, 
εντούτοις η πίεση που υπάρχει κυρί
ως στη Βόρεια Ελλάδα αποτυπώνεται 
στην πλήρη σχεδόν κάλυψη των Μο
νάδων Εντατικής θεραπείας για περι
στατικά κορωνοϊού.

Όπως ανέφερε ο πρόεδρος του

Συλλόγου Εργαζομένων στο ΠΓΝΙ 
Γιώργος Φλούδας, το 60-70% των 
ασθενών στις ΜΕΘ του ΠΓΝΙ αλλά 
και του νοσοκομείου «Χατζηκώστα» 
προέρχονται από τη Βόρεια Ελλάδα.

Το θετικό είναι ότι τις τελευταί
ες ημέρες υπάρχουν πολλά εξιτήρια 
από τις Μονάδες Λοιμωδών και ελά
χιστες, σχεδόν μηδενικές, όπως είπε, 
εισαγωγές, με την κάλυψη των κλι
νών να βρίσκεται στο 35%. Η «ανά
σα» που υπάρχει πλέον στις Μονάδες 
Λοιμωδών αναδείχθηκε και από την 
αναγκαστική διακοπή της λειτουργί
ας της δεύτερης ΜΕΛ του ΠΓΝΙ, με
τά τον εντοπισμό ενός θετικού ιατρού 
και μιας θετικής νοσηλεύτριας, με 
αποτέλεσμα να τεθούν σε καραντίνα

27 άτομα που εργάζονται στην συγκε
κριμένη Μονάδα,

«Αυτό είναι μια δυνατότητα που 
δεν είχαμε πριν», σημείωσε ο κ. 
Φλούδας, επισημαίνοντας πως η μεί
ωση των κρουσμάτων, ισοδυναμεί με 
μείωση των εισαγωγών, άρα και εκεί
νων που χρειάζονται εντατική νοση
λεία.

Σύμφωνα με τις πληροφορίες που 
είχε, είναι πολύ πιθανό η μετάδοση 
του ιού να έγινε ενδοκλινικά, παρόλο 
που τηρούνται αυξημένα μέτρα προ
στασίας, καθώς το προσωπικό δια
χειρίστηκε ένα δύσκολο περιστατικό 
και χρειάστηκε να παραμείνει δίπλα 
του περισσότερες από πέντε ή έξι 
ώρες. «Το προσωπικό αυτών των μο

νάδων είναι το πιο εκτεθειμένο», ση
μείωσε ο κ. Φλούδας και πρόσθεσε 
ότι σύντομα ολοκληρώνεται η πλή
ρης κάλυψη με σύστημα αρνητικής 
πίεσης και στις 105 κλίνες covid.

«Το σύστημα και εργαζόμενοι εί
ναι πολύ πιεσμένοι μετά από τόσο 
καιρό», πρόσθεσε και επανέλαβε την 
ανάγκη η πολιτεία να ανταποκριθεί 
στα αιτήματα του υγειονομικού προ
σωπικού σχετικά με την ένταξη του 
στο καθεστώς των Βαρέων και Ανθυ
γιεινών.

Παράλληλα κάλεσε την πολιτεία να 
ανπληφθεί ότι η κατανομή οποιοδή- 
ποτε βοηθήματος σε περιορισμένο 
αριθμό εργαζομένων, μόνο προστρι
βές και διαμάχες μπορεί να δημιουρ

γήσει.
«θεωρούμε ότι η πίεση και η ενη

μέρωση και του ίδιου του πρωθυ
πουργού θα αποδώσει καρπούς και 
δε θα γίνει το λάθος να δοθεί σε ένα 
μέρος του προσωπικού. Ένας κρίκος 
από αυτή την αλυσίδα να σπάσει, θα 
είναι πρόβλημα. Δεν είναι ώρα για 
αντιπαραθέσεις», σημείωσε.

Τέλος, όπως έκανε γνωστό, το δι
καστήριο αποδέχθηκε την προσφυ
γή του Συλλόγου για τις 17 καθαρί
στριες των οποίων οι συμβάσεις δεν 
ανανεώθηκαν, καθώς θεωρήθηκε ότι 
υπήρχαν ελλιπή στοιχεία στις αιτή
σεις τους και μάλιστα, στην απόφαση 
αναγνώρισε ότι καλύπτουν πάγιες και 
διαρκείς ανάγκες του νοσοκομείου.
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